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ACTA PLE NÚM. 10/04 
 
 
SESSIÓ CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT EL DIA  27 DE 
MAIG DE  2004 
 
 
 
CARÀCTER DE LA SESSIÓ: ORDINÀRIA 
CONVOCATÒRIA: 1ª 
DATA: 27 DE MAIG DE 2004  
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les vint hores del dia 
vint-i-set de maig de dos mil quatre, es reuneixen a la sala de sessions 
d'aquest Ajuntament, prèvia convocatòria realitzada a l’efecte en els termes 
legalment establerts, els membres integrants de l'Ajuntament Ple que a 
continuació es relacionen, en sessió ordinària i primera convocatòria, sota la 
Presidència del senyor Alcalde, i assistits per mi, la Secretària General. 
 
 
ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr. Antonio Balmón Arévalo 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents/a d'Alcalde 
 
Sr. Vicenç Badenes i Teixidó 
Sr. Sergio Fernández Mesa 
Sra.  Rocio García Pérez 
Sr. José Luis Morlanes Galindo 
Sra. Carmen Romero López 
 
 
 
Regidors/es 
 
Sra. Maria Pilar Albiol Gilabert   
Sr. Nèstor Artís i Villena 
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Sr.   Manuel Jesús Casado Ruiz 
Sra. Susana Cordero Rojas  
Sra.  Elisa Corral Lozano 
Sra.  María José Díaz Algarín 
Sra. María  Isabel Espinosa Fernández 
Sr. Juan Antonio García Díaz 
Sr.    Jordi García Guitart 
Sra.  Rosa Eva Granadal Gálvez 
Sr. Miguel López Sánchez 
Sr. Perfecto Madrid Olmos 
Sra. Aurora Mendo Sánchez 
Sr. Francesc Molina Núñez 
Sra.  María José Mont Rieiro 
Sra.  Enriqueta Pardo Lanuza 
Sra. Glòria Récio Díaz 
Sr. Joan Tardà i Coma 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
 
 Per l'Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren a l'ordre del dia i que són els següents: 
 
 

I 
 

PART RESOLUTIVA 
 
 
PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 
 1.- Aprovació de l'acta núm. 6/04 corresponent a la sessió 
extraordinària i urgent del dia 25 d’abril d'enguany. 
 
 L’esborrany de l’acta ha estat lliurat a tots els regidors i regidores 
junt amb la convocatòria d’aquesta sessió. 
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 VOTACIÓ         UNANIMITAT 
 
 
 2.- Aprovació de l'acta núm. 7/04 corresponent a la sessió 
ordinària del dia 29 d’abril d'enguany. 
 
 L’esborrany de l’acta ha estat lliurat a tots els regidors i regidores 
junt amb la convocatòria d’aquesta sessió. 
 
 PROPOSTES D’ESMENES 
 
 En primer lloc pren la paraula la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que a 
l’últim paràgraf de la pàgina 37, no he volgut dir el que hi ha escrit. Si ho 
creieu convenient després ho traslladaré a Secretaria. 
 
 Diu: “... pensàvem que era just...”, i és tot el contrari, que no era 
just que es presentés abans de les eleccions quelcom que no sabíem qui ho 
hauria d’executar.   
 

 VOTACIÓ         UNANIMITAT 
 
 
 ESMENES APROVADES 
 
 A la pàgina 37, últim paràgraf ha de dir:  
 
 “En principi, aquesta Moció –i no per part del Sindicat CCOO-, 
presentada al Consell de la Dona uns dies abans de les eleccions, el Partit 
Popular en aqueix moment va creure que era convenient dialogar perquè 
pensàvem que no era just abans de les eleccions, i vam arribar al consens 
d’ajornar-la perquè no teníem clar a qui s’hauria d’adreçar, atès que hi havia 
un govern en funcions i amb el clar compromís del Partit Popular de donar el 
seu suport, encara que fos el govern que hi era, i que tornés a sortir.”  
 
 
 
 3.- Aprovació de l'acta núm. 8/04 corresponent a la sessió 
extraordinària i urgent del dia 29 d’abril d'enguany. 
 
 L’esborrany de l’acta ha estat lliurat a tots els regidors i regidores 
junt amb la convocatòria d’aquesta sessió. 
 
 
 VOTACIÓ         UNANIMITAT 
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 4.- Aprovació de l'acta núm. 9/04 corresponent a la sessió 
extraordinària del dia 17 de maig  d'enguany. 
 
 L’esborrany de l’acta ha estat lliurat a tots els regidors i regidores 
junt amb la convocatòria d’aquesta sessió. 
 
 
 VOTACIÓ         UNANIMITAT 
 
 
 
 5.- Donar compte dels acords de la Junta de Govern Local que a 
continuació s’indiquen: 
 
 Per la Secretària de la Corporació, i a efectes de  la seva ratificació o 
el seu coneixement, es dóna lectura dels acords adoptats per la Junta de 
Govern Local, en les sessions que s'especifiquen, el text literal dels quals és el 
següent: 
 
 
 Sessió celebrada el dia 28 d’abril de 2004 
 
 PROPOSTA DE L'ÀREA DE PLANIFICACIÓ, ECONOMIA I HISENDA  
 
 5.1.- Aprovar l’adhesió de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat al 
Pacte Territorial per al desenvolupament econòmic i l’Ocupació del Baix 
Llobregat, per al període 2004-2006. 
 
 “Vist que la Direcció General d’Ocupació de la Generalitat de 
Catalunya, estableix, en la seva Ordre de 8 d’octubre de 2001, les bases 
reguladores per les accions de desenvolupament local, promogudes per 
aquesta Direcció General mitjançant pactes territorials per a l’ocupació en el 
període 2004-2006. 
 
 Vist que en data 26 de novembre de 2001, la totalitat d’ajuntaments 
de la comarca, les organitzacions sindicals i empresarials més representatives 
i la Federació ECOM, juntament amb el Consell Comarcal del Baix Llobregat, 
varen signar un protocol de constitució i adhesió al Pacte Territorial del Baix 
Llobregat, per a la cooperació, planificació, gestió i seguiment d’estratègies per 
l’ocupació per al període 2001-2003. 
 
 Atès que durant aquest període, el Pacte Territorial ha desenvolupat 
activitats de diagnosi socio-econòmica, planificació, programació i 
implementació d’accions per a la promoció econòmica i el foment de 
l’ocupació. Així mateix, ha comptat amb el suport de la Generalitat de 
Catalunya i la Diputació de Barcelona, mitjançant les diferents convocatòries 
de subvenció en les que el Pacte Territorial ha participat. 
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 Atès que aquest Ajuntament i les entitats membres del Pacte 
Territorial del Baix Llobregat fan una valoració molt positiva de les 
experiències de col·laboració desenvolupades per l’assoliment dels propis 
objectius i dels objectius generals de la comarca del Baix Llobregat, pel que fa 
a desenvolupament econòmic, generació i cohesió social. 
 
 Atès que d’acord amb el que diu la cinquena clàusula del Protocol 
signat en data 26 de novembre de 2001, la seva vigència finalitza el 31 de 
desembre de 2003. 
 
 Atès que les institucions, Servei d’Ocupació de Catalunya de la 
Generalitat de Catalunya i Diputació de Barcelona, subvencionadores de les 
accions de desenvolupament local i foment de l’ocupació, recullen en les bases 
de les seves respectives convocatòries d’ajuda, la condició de que els territoris 
presentin projectes conjunts mitjançant pactes territorials. 
 
 Atès que d’acord amb la decisió dels membres del Pacte Territorial 
del Baix Llobregat, el Consell Comarcal del Baix Llobregat, actuarà com a 
institució representant d’aquest Pacte davant del Servei d’Ocupació de 
Catalunya de la Generalitat de Catalunya (SOC) i de la Diputació de 
Barcelona. 
 
 Atès que d’adopció d’aquest acord és competència d’aquesta Junta 
de Govern Local, en virtut de les delegacions acordades per aquest Ajuntament 
en sessió plenària que va tenir lloc el dia 19 de juny de 2003, el Tinent 
d’Alcalde de Planificació, Economia i Hisenda, proposa a la Junta de Govern 
Local l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar l’adhesió al Pacte Territorial per al 
desenvolupament econòmic i l’Ocupació del Baix Llobregat per al període 
2004-2006, de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat. 
 
 Segon.- Designar a l’Alcalde de l’Ajuntament de Cornellà de 
Llobregat, la signatura del Protocol de Constitució i Adhesió al Pacte Territorial 
de la Comarca del Baix Llobregat per al Desenvolupament Econòmic i 
l’Ocupació (període 2004-2006). 
 
 Tercer.- Designar al Consell Comarcal del Baix Llobregat, 
representant del Pacte Territorial de Desenvolupament Econòmic i Ocupació 
del Baix Llobregat que actuarà com entitat interlocutora davant del Servei 
d’Ocupació de Catalunya (Departament de Treball i Indústria, Generalitat de 
Catalunya) i la Diputació de Barcelona. Aquesta actuació, comprendrà entre 
d’altres que siguin necessàries pel correcte desenvolupament de les actuacions 
derivades del Pacte, les següents funcions: 
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• Centralitzar i vehicular les demandes i sol·licituds que plantegin 

els integrants del Pacte Territorial de Desenvolupament 
Econòmic i Ocupació. 

 
• Coordinar i realitzar tota la tramesa d’informació (tècnica i 

administrativa) que sigui requerida. 
 

• Representar al Pacte en les comissions que s’organitzin per 
articular l’assistència tècnica i el seguiment de les accions. 

 
 Quart.- Designar al Regidor Delegat de Treball, Juan Antonio García 
Díaz, representant d’aquest Ajuntament en el Pacte Territorial per a l’Ocupació 
del Baix Llobregat, que actuarà com a interlocutor davant el Consell Comarcal 
del Baix Llobregat. 
 
 Cinquè.- Notificar el present acord al Consell Comarcal del Baix 
Llobregat. 
 
 Sisè.- Donar compte del present acord a la propera sessió del Ple 
per a la seva ratificació.” 
 
 
 Seguidament pren la paraula  el senyor Juan Antonio García Díaz, 
com a Regidor Delegat de Treball, adscrit a l’Àrea de Planificació, Economia i 
Hisenda, per manifestar que ja havíem estat adherits a aquest Pacte i ara, 
renovem de nou el Pacte.  
 
 En aquest Pacte el més interessant és que seguim presentant 
propostes per a facilitar l’ocupació dels aturats en la ciutat de Cornellà, per a 
facilitar la seva inserció i també per a facilitar la orientació d’aquests aturats a 
l’hora de buscar treball. 
 
 El més destacable aquest any del Pacte és senzillament que hem 
volgut mantenir el llistó de la qualitat i, de fet, demanarem que puguem 
actualitzar la qualitat de l’ensenyament que donem a la gent, que estem 
donant des del Departament de Treball a tots els aturats, i no només als 
aturats, sinó que també a gent en actiu que ve a preguntar el tema de 
reciclatge, formació ocupacional, etc. 
 
 És simplement això, ratificar l’adhesió que vam fer fa dos anys per a 
poder presentar els projectes a la Diputació.  
 
 Tot seguit se sotmet a votació l’acord, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
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 Sessió celebrada el dia 12 de maig de 2004 
 
 PROPOSTA DE L'ÀLCALDIA-PRESIDÈNCIA  
 
 5.2.- Deixar sense efecte els nomenaments efectuats per la Comissió 
de Govern d’aquest Ajuntament en sessió celebrada el dia 2 de juliol de 2003, 
a favor dels senyors Antonio Balmón Arévalo i Vicenç Badenes Teixidó, com a 
Vocals del Consell Executiu del Patronat Municipal de Radio Cornellà i 
designar-hi Vocal a la senyora Rosa Eva Granadal Gálvez. 
  
 
 “Atès que aquest Ajuntament té constituït un Organisme Autònom 
de caràcter administratiu denominat Patronat Municipal Radio Cornellà, 
l’objecte del qual és la radiodifusió sonora en ones mètriques amb modulació 
de freqüència. 
 
 Atès que en conformitat amb el que disposa l’article 4 dels Estatuts 
Reguladors del Patronat Municipal Radio Cornellà, l’esmentat Organisme està 
governat i administrat per dos òrgans col·legiats, el primer, el Consell General, 
en el si del qual existeix una representació de vuit membres de la Corporació 
designats pel Ple, i el segon, el Consell Executiu, en el si del qual existeix una 
representació de dos membres de la Corporació, els quals han de formar part 
del Consell General, sent el seu nomenament competència de la Junta de 
Govern Local. 
 
 Atès que constituït el nou Ajuntament resultant de les Eleccions 
Locals convocades mitjançant Reial Decret 374/2003, de 31 de març, i 
establert el nou cartipàs municipal, la Comissió de Govern d’aquest 
Ajuntament, mitjançant acord de data 2 de juliol de 2003, va procedir al 
nomenament dels Vocals del Consell Executiu del Patronat Municipal Radio 
Cornellà. 
 
 Atès que amb data 17 d’abril d’aquest any el Ple de la Corporació, 
en sessió extraordinària i urgent, va prendre raó de la renuncia voluntària 
presentada pel Senyor José Montilla Aguilera a la seva condició de Regidor i 
d’Alcalde d’aquest Ajuntament, amb l’objecte d’assumir noves responsabilitats 
en el Govern de l’Estat, motiu pel qual es va procedir a l’elecció de nou Alcalde 
d’aquesta ciutat en la sessió plenària celebrada el passat dia 25 d’abril, amb el 
mateix caràcter extraordinari i urgent. 
 
 Atès que aquestes noves circumstàncies provoquen la necessitat de 
modificar la configuració actual del Consell Executiu del Patronat Municipal 
Radio Cornellà, amb l’objecte d’ajustar la seva composició nominativa a la 
nova realitat. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, proposa a la Junta de Govern Local 
l’adopció dels següents 
 



8 

ACORDS 
 
 Primer.- Deixar sense efecte els nomenaments efectuats per la 
Comissió de Govern d’aquest Ajuntament en sessió celebrada el dia 2 de juliol 
de 2003, a favor dels senyors Antonio Balmón Arévalo i Vicenç Badenes 
Teixidó, com a Vocals del Consell Executiu del Patronat Municipal Radio 
Cornellà. 
 
 Segon.- Designar vocals del Consell Executiu del Patronat 
Municipal Radio Cornellà, als Regidors següents: 
 
 - Senyora Rosa Eva Granadal Gálvez 
 
 Tercer.- Comunicar aquest acord als Regidora afectats, així com a 
la Direcció i al Secretari Delegat del Patronat Municipal Radio Cornellà, pel 
seu coneixement i efectes. 
 
 Quart.- Donar compte al Ple de l’Ajuntament d’aquest acord, en la 
sessió extraordinària que es convoqui, en compliment del que preveu l’article 
23.7 del ROM, en concordança amb l’article 38 del Reglament d’Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals.” 
 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que aquest punt fa relació a que tant el senyor Vicenç 
Badenes, com jo mateix deixem d’estar com  a Vocals al Consell Executiu del 
Patronat Municipal de la Ràdio, i es nomena vocal a la senyora Rosa Eva 
Granadal. 
 
  Posteriorment hi haurà un altre acord en el que també es 
nomenarà al senyor Jordi García. 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
         
 
 
 
 6.- Donar compte i, si és el cas, ratificar els decrets i 
resolucions de l’Alcaldia que a continuació es relacionen.  
 
 Per la Secretària de la Corporació i a efectes de  la seva ratificació o 
el seu coneixement, es dóna lectura dels Decrets i Resolucions dictats per 
l'Alcaldia, el text literal dels quals és el següent: 
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 6.1.- Decret núm. 1763/04 de data 23 d’abril 
 
 “Vist l’informe emes pel Departament de Recursos Humans, referent 
a la necessitat de cobrir la incapacitat temporal de l’empleada d’aquest 
Ajuntament, Sra. Mª. Carmen Muxi Cortadellas, que ocupa un lloc de treball 
d’Administratiu/va, als efectes de garantir el normal funcionament del 
Departament de Recursos Humans, 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència per poder garantir el funcionament del Departament de Recursos 
Humans, i les dificultats per poder disposar de candidats interessats en 
assolir aquestes funcions, es fa necessari recórrer a la bossa de treball 
d’Auxiliars Administratius, 
 
           Atès que el/la senyor/a Maria del Mar Quesada Mora té els 
coneixements i les aptituds necessàries per la realització de les esmentades 
tasques perquè coneix les funcions que s’han de dur a terme per la seva 
experiència en el Departament de Recursos Humans producte d’altre relació 
amb aquest Ajuntament, i que ha mostrat disponibilitat per acceptar l’oferta 
de treball, 
 
           Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament,  partida 
pressupostària 21 121A1 13100 de Personal laboral eventual / Org. I Rec. 
Humans, 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals això com l’article 15.1 c) de l’Estatut dels 
Treballadors, l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998, 
 
 Per tot això, en exercici de les competències que m'han sigut 
conferides en virtut de la delegació efectuada per l'Alcaldia d'aquest 
Ajuntament, mitjançant Decret núm. 3683/03, de 18 de juny de 2003, 
 

HE  RESOLT   
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència d’Auxiliar Administratiu al Departament de Recursos Humans. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat de la 
senyora Maria del Mar Quesada Mora, en qualitat d’Auxiliar Administratiu, 
perquè substitueixi a la titular del lloc de treball senyora Mª. Carmen Muxi 
Cortadellas, des del dia 19/04/2004 i fins la seva reincorporació o s’hagi de 
resoldre per qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del 
Personal al Servei de les Entitats Locals. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Auxiliar Administratiu del Departament de Recursos Humans, establint-li les 
retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de 
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condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
dels seus Organismes Autònoms. 
 
 Quart.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província. 
 
 Cinquè.- Comunicar la present resolució a la interessada, al seu 
Cap, al de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa.” 
 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que aquest Decret fa referència a una baixa que hi ha 
hagut al Departament de Personal, i, evidentment es cobreix per a suplir 
aquesta baixa. 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 6.2.- Decret núm. 1825/04 de data 23 d’abril 
 
 “Vist  el  Reial Decret  número 561/2004,  de   19 de abril,  de  
convocatòria  d'eleccions al Parlament Europeu,  a celebrar el dia  13  del mes  
de  juny d'enguany, i atès que,  en  conformitat  amb l'article  56.1 de la Llei 
Orgànica 5/1985, de 19 de  juny, del  Règim Electoral General,  en la seva  
redacció  actual,  aquest Ajuntament, dins dels set dies següents a la  
convocatòria, esta  obligat a comunicar a la Junta Electoral de Zona  els 
emplaçaments  disponibles  per la col·locació  gratuïta  de cartells,  a  efectes 
de la celebració de  la  corresponent campanya  electoral  per  part  dels  
diferents  candidats, partits,  federacions,  coalicions  o  agrupacions  que  es 
presenten a les Eleccions. 
 

 Per  tot  això, en exercici de les competències que m’han sigut 
conferides en virtut de les delegacions efectuades per l’Alcaldia d’aquest 
Ajuntament, mitjançant Decret número 3683/2003 de data 18 de juny, i als  
efectes previstos en els articles 55 i 56 de l’esmentada  Llei. 
 

HE  RESOLT 
 

 Primer.- Reservar  com  a llocs especials  per  la col·locació   
gratuïta  de  cartells, pancartes i banderoles   corresponents  a   la campanya 
electoral relativa a les Eleccions al Congrés dels Diputats i al Senat, a celebrar 
el dia 13 de juny d’enguany, els  espais que es relacionen  a continució: 
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RELACIÓN COLUMNAS ALUMBRADO ELECTORALES  

 GENERAL  
TRAM SECCIÓ COL. 4M COL. >4M
Ctra. Hospitalet / Ctra d'Esplugues Ctra. Hospitalet/ P. Can Roses 20 
Ctra.Hospitalet / Ctra D'Esplugues P. Can Roses/Ctra. d'Esplugues 25 
Ctra Hospitalet / Ctra. del Mig Ctra. Hospitalet / FF.CC.  7 
Ctra.Hospitalet / Ctra. del Mig FF.CC / Tirso de Molina  10 
Ctra.Hospitalet / Ctra. del Mig Tirso de Molina / Avda. Maresme 12 
Ctra.Hospitalet / Ctra. del Mig Avda. Maresme / Ctra. del Mig 22 
Silici / Plaça Maresme C/ Silici- C/ Sant Ferran 1 23 
Silici / Plaza Maresme C/ Sant Ferran - C/ Progrés 22 
Silici / Plaza Maresme C/ Progrés / Plaça Maresme 7 
Dolors Almeda / Porta Diagonal Dolors Almeda / Porta Diagonal 6 9 
Passeig la Marina / Plaça Maresme Passeig Marina / Energia  5 
Paseo la Marina / Plaza Maresme Energia / Silici  6 
Paseo la Marina / Plaza Maresme Silici / Mercuri  6 
Paseo la Marina / Plaza Maresme Mercuri / Progrés  16 
Paseo la Marina / Plaza Maresme Progrés / Plaça Maresme  13 
Victor Pradera / Ctra. del Mig Victor Pradera / FF.CC.  11 
Victor Pradera / Ctra. del Mig FF.CC / Tirso de Molina  10 
Victor Pradera / Ctra. del Mig Tirso de Molina / Avda. Maresme 8 
Victor Pradera / Ctra. del Mig Avda. Maresme / Ctra. del Mig 12 
Ctra. Prat / Passeig de la Campsa Ctra.Prat-C/ Sant Ferran  25 
Ctra.Prat / Paseo de la Campsa C/ Sant Ferran- C/ Silici  23 
Ctra.Prat / Paseo de la Campsa C/ Silici - Passeig de la Campsa 17 
Ctra. Hospitalet / Av. Maresme Ctra. de Hospitalet/S.V.Ferrer 25  
Ctra. Hospitalet / Av. Maresme S.V. Ferrer/Baltasar Oriol 28  
Ctra. Hospitalet / Av. Maresme Baltasar Oriol/Av. Maresme 28  
Ctra. Hospitalet / Ctra. del Mig Ctra. Hospitalet / FF.CC.  13 
Ctra. Hospitalet / Ctra. del Mig FF.CC. / Cobalto  9 
Ctra. Hospitalet / Ctra. del Mig Cobalto / Ctra. del Mig  11 
Ctra. del Prat / Dolors Almeda Ctra. Prat / Avda. Fama 54 24 
Ctra. Del Prat / Dolors Almeda Avda. Fama / Sant Ferran 13 15 
Ctra. Del Prat / Dolors Almeda Sant Ferran / Dolors Almeda 18 3 
Silici / Passeig Marina Silici / Energia  8 
Silici / Paseo Marina Energia / Passeig Marina  9 
B- 200 / Avda. Maresme B-200 / Av. Salvador Dalí  19 
B- 200 / Avda. Maresme Salvadar Dalí / Avda. Maresme 17 
B- 200 / Avda. Maresme B-200 / Roselló  7 
B- 200 / Avda. Maresme Roselló / Salvador Dalí  12 
B- 200 / Avda. Maresme Salvador Dalí / Avda. Maresme 14 
Pau Picasso / Silici Pau Picasso / Porta Diagonal 8 6 
Pau Picasso / Silici Porta Diagonal / Silici  9 
Dolors Almeda / Silici Dolors Almeda / Pau Picasso 6 7 
Dolors Almeda / Silici Pau Picasso / Porta Diagonal 7 
Dolors Almeda / Silici Porta Diagonal / Silici  9 
Ctra. Hospitalet / Ctra. del Mig Ctra. Hospitalet / FF.CC.  12 
Ctra. Hospitalet / Ctra. del Mig FF.CC / Tirso de Molina  10 
Ctra. Hospitalet / Ctra. del Mig Tirso de Molina / Avda. Maresme 12 
Ctra. Hospitalet / Ctra. del Mig Avda. Maresme / Ctra. del Mig 16 
Ctra. Hospitalet / Ctra. del Mig Ctra. Hospitalet / Roselló  4 
Ctra. Hospitalet / Ctra. del Mig Roselló / FF.CC.  7 
Ctra. Hospitalet / Ctra. del Mig FF.CC. / Cobalto  7 
Ctra. Hospitalet / Ctra. del Mig Cobalto / Ctra. del Mig  9 
Ctra. del Prat / Sant Ferran Ctra. del Prat / Avda. Fama 14 

 Avda. Fama / Sant Ferran  8 
Ctra. Hospitalet / Bonavista Ctra. Hospitalet / Rotonda  7 

 Rotonda  7 
 Rotonda / Bonavista  17 

Ctra. Sant Boi / Ctra. del Prat Ctra. Sant Boi / Miquel Roncalí 14 
Ctra. Sant Boi / Ctra. del Prat Miquel Roncalí / Verge Montserrat 24 
Ctra. Sant Boi / Ctra. del Prat Verge Montserrat / Sant Jeroni 19 
Ctra. Sant Boi / Ctra. del Prat Sant Jeroni / Francesc Moragas 4 
Ctra. Sant Boi / Ctra. del Prat Francesc Moragas / Ctra. del Prat 10 
Filipinas / Av. Dels Alps Filipinas - Av. Dels Alps 6 24 
Rubio i Ors / Terme Sant Boi Rubio i Ors/Rotonda Baix Llobregat 23 
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Rubio i Ors / Término Sant Boi Rotonda Baix Llobregat  8 
Rubio i Ors / Término Sant Boi Rotonda Baix Llobregat / Sant Boi 22 
M. Jacint Verdaguer / Rubió i Ors M. Jacint Verdaguer / Rubió i Ors 6 
Ctra del Prat / Empordanés Ctra del Prat / Fivaller 21  
Ctra del Prat / Empordanes Fivaller / St. Geroni 28  
Ctra del Prat / Empordanes St. Geroni / St. Isidre 16  
Ctra del Prat / Empordanes St. Isidre / Verge Montserrat 28 4 
Ctra del Prat / Empordanes Verge Montserrat / Empordanés 8 33 
Pl. d'Església / Rubió i Ors Pl. d'Església-C/ Menendez Pelayo 27 10 
Pl.d'Esglesia / Rubio i Ors C/ Menendez Pelayo-C/ Rubió i Ors 25 9 
4 Camins / Llibertat Pça. 4 Camins / Miguel Roncalí 34  
5 Caminos / Libertad Pza. Miguel Roncalí / Almirante Vierna 25  
6 Caminos / Libertad Pza. Almirante Vierna / V. Montserrat 26  
7 Caminos / Libertad Pza. V. Montserrat / Sant Isidre 22  
8 Caminos / Libertad Pza. Sant Isidre / Rambla 24  
9 Caminos / Libertad Pza. Rambla / Llibertat Pça. 12 3 
A. Maura / Ctra d'Esplugues A. Maura/ Av. Can Cors 25 24 23 
A. Maura / Ctra D'Esplugues Av. Can Cors 23-Ctra.Esplugues 27 
Federica Montseny Federica Montseny  9 
C/ Joan Fernández / Avda. Flores C/ Joan Fernández – Sevilla 10 
C/ Joan Fernandez / Avda. Flores Sevilla / Avda. Flores  3 
Maria Rosa / Montserrat Roig Maria Rosa / Montserrat Roig 7 
Monserrat Roig / Merçè Rodoreda Monserrat Roig / Merçè Rodoreda 22 24 
Ctra. Sant Joan / Lleó Fontava Ctra. Sant Joan / Lleó Fontava 6 
Avda. Can Corts / Ctra. Sant Joan Avda. Can Corts / Ctra. Sant Joan 12 
Plaça Pallars Plaça Pallars 25  
Plaça Pau Casals Plaça Pau Casals  6 
Plaça Tarradellas Plaça Tarradellas 7 2 
Priorat / Terra Alta Priorat / Terra Alta 4 15 
Priorat Priorat  26 
Ctra. Sant Joan / Avda. Can Corts Ctra. Sant Joan / Avda. Can Corts 11 
Terra Alta Terra Alta  19 
Ctra.Sant Boi / Tarragonés Ctra.Sant Boi-C/ Tarragonés 22 11 
Salvador Allende / Avda. del Parc Salvador Allende / Bonestar 5 
Salvador Allende / Avda. del Parc Bonestar / Avda. del Parc  6 
Ctra. Esplugues / Miranda Ctra. Esplugues / Miranda  28 
Ctra.Esplugues / Av. Sant Ildefons Ctra.Esplugues-C/ Florida 11 7 
Ctra.Esplugues / Av.R.Argentina C/ Florida-C/ Anoia 11 10 
Ctra.Esplugues / Av.R.Argentina C/ Anoia-Av. Sant Ildefons 17 11 
Anoia / Empordà Anoia / Empordà 13 7 
Avda. del Parc / Miranda Avda. del Parc / Miranda  10 
Avda. Alps / Avda. del Parc Avda. Alps / Avda. del Parc 18 
Mossèn Andreu/Avda.Sant Ildefons Mossèn Andreu/Avda.Sant ildefons 14 
Av. Línia Elèctrica / Miranda Av. Línia Elèctrica/ Miranda 28 
Avda. Sant Ildefons / M. Andreu Av.Ildefons / M. Andreu  20 
C/ Mn.Andreu / Av.S. Allende C/ Mn.Andreu-Av.Sant Ildefons 16 
C/ Mn.Andreu / Av.S. Allende Av. Sant Ildefons/Av. S. Allende 47 
Avda. S. Ildefons / Av.R. Argentina Av. Sant Ildefons-C/ Dr.Arús 32 14 
Avda. S. Ildefons / Av.R.Argentina C/ Dr. Arús-Av.Salvador Allende 51 16 6 
Avda. S. Ildefons / Av.R.Argentina Av.Salvador Allende 51-R.Argentina 25 20 
Av.S. Allende / Ctra. Esplugues Av.Salvador Allende-C/ Dr. Arús 28 
Av.S. Allende / Ctra.Esplugues C/ Dr. Arús-C/ Camèlies  24 
Av.S. Allende / Ctra.Esplugues C/ Camèlies-Ctra.Esplugues 29 
Av. Ildefons / S. Allende Av. Ildefons / S.Allende  23 

 Total 718 1433 
 
 

 
 
RELACIÓN PANCARTAS DE 6 MTS. 
 

 

   

BARRIO UBICACIÓN CANTIDAD 

ALMEDA Av. FAMA / FIRA 1 

ALMEDA PAU PICASSO / S. DALÍ 1 

ALMEDA SANT FERRAN / FFCC 1 
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ALMEDA St. FERRAN/ TIRSO MOLINA  (PLAÇA ALMEDA LA VELLA ) 1 

CENTRO Av. BAIX LLOBREGAT / FRENTE A. VIERNA  1 

CENTRO BAIX LLOBREGAT / CTRA. SANT BOI 1 

CENTRO CRTA. L'HOSPITALET / ALPS 1 

CENTRO EROSKI FRENTE MISTRAL 1 

CENTRO METRO CORNELLA 1 

CENTRO PLAÇA AJUNTAMENT 1 

CENTRO PLAÇA LLUIS COMPANYS 1 

CENTRO PLAÇA PUIRCERDA / RUBIO ORS 1 

CENTRO PUENTE RENFE 2 

CENTRO VIA LLOBREGAT / DIRECCIÓN  St.J.DESPI 1 

FONSANTA MONTSERRAT ROIG / LEON FONTOVA 1 

FONSANTA PENEDES 1 

FONSANTA PLAÇA FONSANTA (ZONA CENTRO) 1 

FONSANTA PRIORAT / CTRA.St.J.DESPI 1 

FONSANTA TERRA ALTA / CTRA. St.J.DESPI 1 

GAVARRA ANOIA / Av. PARQUE 1 

GAVARRA Av. LINEA ELECTRICA / M. ANDREU 1 

GAVARRA CENTRO C. GARCIA NIETO 1 

GAVARRA CTRA. D'ESPUGAS / Av. DEL PARQUE 1 

GAVARRA MERCADO MARSANS 1 

GAVARRA METRO GAVARRA 1 

GAVARRA PLAÇA CAMPFASO 1 

GAVARRA PLAÇA EXTREMADURA / EMPORDA 1 

GAVARRA S. ALLENDE / BONAVISTA (BETANIA) 1 

PEDRÓ CAN CARBONELL 1 

PEDRÓ CEIP St.MIQUEL 1 

PEDRÓ PLAÇA DEL TRINQUI 1 

PEDRÓ PLAÇA PALLARS 1 

PEDRÓ PLAÇA TARRADELLAS 1 

RIERA BAIX LLOBREGAT / VIRGEN DE MONTSERRAT 1 

RIERA PLAÇA LA SARDANA 1 

S.ILDEFONS Av.St.ILDEFONS / PABELLON DEPORTIVO (LATERAL ) 1 

S.ILDEFONS Av.St.ILDEFONS / VIRGEN DE LA PALOMA 1 

S.ILDEFONS CIRERER ( CEIP ALEXANDRE GALI ) 1 

S.ILDEFONS M.ANDREU / REP. ARGENTINA 1 

S.ILDEFONS MERCADO St. ILDEFONS 1 

S.ILDEFONS PLAÇA CARMEN AMAYA / R. ARGENTINA  1 

S.ILDEFONS PLAÇA EUROPA / St. ILDEFONS / MIRANDA 1 

S.ILDEFONS PLAÇA GALICIA / BRUC 1 

S.ILDEFONS PLAÇA St.ILDEFONS ( CAP. S. SOCIAL ) 1 

S.ILDEFONS PLAÇA VIRGEN DEL PILAR  1 

S.ILDEFONS S. ALLENDE / R. ARGENTINA ( INEM ) 1 

S.ILDEFONS TORRE LA MIRANDA 1 

S.ILDEFONS XIPRE / REP. ARGENTINA  1 

 TOTAL .......................................................................................... 49 
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 Segon.- Comunicar  el present Decret a  la  Junta Electoral de 
Zona, mitjançant  certificació  acreditativa del  mateix, i elevar-lo al Ple 
d'aquest Ajuntament  en  la primera sessió que se celebri per la seva 
ratificació.” 
 
 Seguidament intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, per 
manifestar que aquest Decret fa referència al tema de les Eleccions al 
Parlament Europeu, i, en concret, a la reserva i a la col·locació gratuïta de 
cartells, pancartes i banderoles. 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 6.3.- Decret núm.  1896/04 de data 26 d’abril 
 
 “Aquest Ajuntament, mitjançant acord plenari adoptat en sessió que 
va tenir lloc el dia  19 de juny de 2003, i en compliment del que disposa 
l'article 104.1 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases del 
Règim Local, en concordança amb l’article 304 del Decret Legislatiu 2/2003, 
de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal  de Règim 
Local de Catalunya i amb l’article 23.3. del ROM, va procedir a la determinació 
del nombre, característiques i retribucions del personal eventual, procedint-se 
a continuació per l’Alcaldia al nomenament dels corresponents funcionaris 
eventuals mitjançant Decret 3689/03, de 19 de juny. 
 
 Atès que en data 14 d’abril de 2004 el senyor José Montilla Aguilera 
va presentar la seva renúncia a la condició d’Alcalde i de Regidor d’aquest 
Ajuntament, amb l’objecte d’assumir noves responsabilitats públiques al 
Govern de l’Estat. 
 
 Atès que com a conseqüència d’això, en data 17 d’abril d’enguany, i 
mitjançant Decret de l’Alcaldia 1607/04, es va ordenar el cessament dels 
funcionaris i funcionàries eventuals d’aquest Ajuntament que a continuació es 
relacionen: 
 
CÀRREC                                                                     NOM I COGNOM 
 
- Cap del Gabinet d’Alcaldia    Francisca Romero Casado 
- Cap de Manteniment i Serveis    Eugenio Alanís Ortega 
- Cap de Premsa      Empar Polo Morte 
 
 Atès que mitjançant el mateix Decret també es va ordenar que 
l’esmentat personal continués en funcions fins el moment que el nou Alcalde 
d’aquesta Corporació que resultés  escollit pel Ple, procedís al nomenament del 
seu personal eventual. 
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 Atès que en conformitat amb el que disposen els preceptes 
esmentats en el primer paràgraf, en concordança amb l'article 9 del Reglament 
de Personal al Servei de les Entitats Locals de Catalunya, aprovat per Decret 
214/1990, de 30 de juliol, és competència d'aquesta Alcaldia el nomenament 
de les persones que hagin d'ocupar els llocs de personal eventual creats pel Ple 
de la Corporació. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que em 
confereix l’article 22.2.2 del ROM, 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Nomenar funcionaris eventuals d'aquest Ajuntament, amb 
efectes del dia d’avui, a les persones que a continuació es relacionen, per 
ocupar els càrrecs que així mateix s'especifiquen: 
 
CÀRREC                                     RETRIBUCIÓ          NOM I COGNOM 
 
- Cap del Gabinet d’Alcaldia 48.021,60 euros Francisca Romero Casado 
- Cap de Manteniment i Serveis 44.880,00 euros Eugenio Alanís Ortega 
- Cap de Premsa   37.332,00 euros Empar Polo Morte 
 
 Segon.- Establir pels esmentats llocs de treball, la dedicació i 
descripció que consta en la part dispositiva de l'acord plenari de 26 de febrer 
d’enguany, pel qual es va aprovar la relació de llocs de treball del personal 
eventual d'aquesta Corporació. 
 
 Tercer.- Notificar aquest Decret als interessats, així com al 
Departament de Personal d'aquest Ajuntament, pels seu coneixement i efectes. 
 
 Quart.- Donar compte d'aquest Decret al Ple de l'Ajuntament, en la 
sessió plenària que es convoqui a l'efecte. 
 
 Cinquè.- Publicar aquests nomenaments en el Butlletí Oficial de la 
Província i en el Butlletí d'Informació Municipal, en compliment del que 
estableix l'article 104 de la Llei 7/1985, de 2, d'abril, Reguladora de les Bases 
del Règim Local, així com en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, en 
els termes exigits per l'article 304.3 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 
d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de 
Catalunya i per l’article 10 del Reglament de personal al servei de les Entitats 
Locals de Catalunya.” 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que aquest Decret fa referència a nomenar als 
funcionaris eventuals per a unes places que ja estaven creades. 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 



16 

 
 
         6.4.- Decret núm. 1912/04 de data 29 d’abril 
 
 “Vist el Reial Decret número 561/2004 de 19 de abril de  la  
Presidència del Govern, pel  qual  s'aprova  la convocatòria   d'Eleccions al 
Parlament Europeo,  a celebrar  el proper dia 13 del mes de juny d'enguany,  
per la  renovació  de   la  totalitat  dels  seus  membres,  i  atès   que,   en  
conformitat amb l'article 57.1 de la Llei Orgánica 5/1985,  de 19 de juny, del 
Règim Electoral General, en la seva  redacció  actual, aquest Ajuntament, dins 
dels deu dies següents a  la convocatòria, está obligat a comunicar a la Junta  
Electoral de Zona els locals oficials i llocs públics que es  reserven  per   la  
realització  gratuita  d'actes  de   la   campanya electoral,  per  part  dels  
diferents  candidats,  partits, federacions, coalicions o agrupacions que es 
presenten a les Eleccions. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Reservar  com  a locals oficials i  llocs  públics d'ús  gratuït  
per a la celebració d'actes de  la  campanya electoral  relativa  a  les  Eleccions 
al Parlament Europeo, convocades mitjançant Decret 561/2004, de 19 de abril 
de la Presidència del Govern, els següents: 
 
COL.LEGIS PUBLICS 
 
Sant Ildefons – Av. Sant Ildefons, núm. 24 
Els Pins - c/ Pius XIIè, s/n 
Suris - c/ Terra Alta, s/n 
Antoni Gaudi - c/ Arquitecte Calçada, s/n 
 
 Cada  escola  té  una  pista  o  pati  amb   una capacitat per unes 
300 persones. 
 
 Romandran disponibles tots els dies laborables a partir de les 18 
hores, de dilluns a divendres. 
 
LOCALS PERTANYENTS A L'AJUNTAMENT 
 
Centre Social Titan – C/. Verge de Montserrat núm. 1 
Lliure: dimarts, dimecres i divendres. 
Horari:   de 17’00 a 22’00 hores. 
Dies: 28, 29, 30, 31 maig 1, 2, 3, 4 juny 
  
CENTRE CULTURAL JOAN N.GARCIA-NIETO –C/. Mossèn Andreu núm.13-19 
Lliure: dilluns a divendres. 
Horari:   de 17’00 a 22’00 hores. 
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PAVELLÓ POLIESPORTIU SANT ILDEFONS -Av. Línia Elèctrica, s/n 
Lliure: dilluns, dimarts, dimecres, dijous i divendres 
Horari: de 18’00 a 22’30 hores 

 
CENTRE CIVIC SANT ILDEFONS - C/ Gerdera, s/n 
Lliure: dimarts, dimecres i divendres 
Horari: 20’00 a 22’00 hores 
 
LLOCS DE PROPIETAT PRIVADA 
 
ORFEO CATALONIA - Carrer Torras i Bages, núm. 62. 
Lliure: dimarts, dimecres i dijous. 
Horari:   de 19’00 a 22’00 hores. 
 
PATRONAT CULTURAL I RECREATIU - Carrer Mossèn Jacint Verdaguer, 52 
Lliure: dimarts, dimecres, dijous i divendres 
Horari: de 17’00 a 21’00 hores 
Dies:  31 maig 1, 3, 7, 9, 10 juny 
 
LLOCS OBERTS 
 
Plaça Catalunya : del 28 de maig al 6 de juny 
Plaça Gandesa 
Plaça Pallars 
Plaça Josep Tarradellas 
Plaça Sant Ildefons : del 28 de maig al 9 de juny 
 
 Segon.- Comunicar  el  present  Decret a  la  Junta Electoral de 
Zona, mitjançant certificació acreditativa  del mateix,  elevar-lo al Ple d'aquest 
Ajuntament en la  primera sessió que es celebri per la seva ratificació.” 
 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que aquest Decret es refereix a la reserva de locals i 
llocs públics per a la campanya electoral relativa a les Eleccions al Parlament 
Europeu. 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 6.5.- Decret núm. 1999/04 de data 5 de maig 
 
 “Amb l'objecte de procedir a la prestació de diferents serveis 
municipals i, en el seu cas, a la realització de determinades activitats 
econòmiques, aquest Ajuntament va constituir en el seu moment les Societats 
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privades Municipals "Promoció Econòmica de Cornellà, S.A." (PRECSA) i 
"Empresa Municipal de Desenvolupament Urbà de Cornellà de Llobregat, S.A." 
(EMDUCSA), com a ens instrumentals per a la seva gestió directa, al pertànyer 
íntegrament el seu capital social a aquesta Corporació. 
 
 Atès que, així mateix, aquest Ajuntament també va intervenir en la 
constitució de la Societat "T.E.C.S.A.L.S.A.", l'objecte social de la qual és la 
formació d'un Centre Social d'Ocupació, mitjançant la participació en el seu 
capital social en un 99,99 per 100. 
 
 Atès que desprès de diversos anys d'experiència en el funcionament 
d'aquestes Societats, i com a conseqüència de la seva consolidació, es va 
experimentar un notable increment en les seves activitats, que va aconsellar 
que en mandats anteriors es procedís a la creació d’un Consell de Direcció de 
les empreses municipals, per a fer compatible la seva funció executiva i 
gerencial, amb el seu degut control i tutela per aquest Ajuntament, que 
posteriorment es va incorporar, com a part de l’ organització complementaria 
municipal, a l’article 96 del ROM. 
 
 Atès que encara que la seva composició esta fixada amb caràcter 
estable a l’article 96 del ROM, un cop celebrades les Eleccions Locals 
convocades mitjançant Reial Decret 374/2003, de 31 de març, i constituït el 
nou Ajuntament el dia 14 de juny següent, mitjançant Decret de l’Alcaldia 
número 3953/2003, de 18 de juliol, es va procedir a  la seva constitució 
formal i a la determinació del seu règim de sessions.  
 
 Atès que amb posterioritat a l’esmentada data s’han produït 
diferents variacions en la seva composició nominativa com a conseqüència, 
per una banda, de la renúncia de l’anterior Alcalde, senyor José Montilla 
Aguilera, i de l’elecció d’un nou Alcalde, i per altra banda, dels canvis operats 
en els Consells d’Administració de les diferents empreses municipals. 
 
 Per tot això aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que legalment 
té conferides 
 

HA  RESOLT 
 
 Primer.- Restar assabentats de que el Consell de Direcció de les 
Empreses Municipals, com a òrgan de coordinació entre els Consells 
d'Administració de les empreses "Promoció Econòmica de Cornellà, S.A." 
(PRECSA), "Empresa Municipal de Desenvolupament Urbà de Cornellà de 
Llobregat, S.A. (EMDUCSA), T.E.C.S.A.L.S.A, i aquest Ajuntament, amb les 
funcions que l’article 96 del ROM li atribueix, està actualment integrat per les 
persones següents: 
 

President: L’Alcalde, Senyor  Antonio Balmón Arévalo 
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Vocals: 
 
a) Els Vice-presidents  i Consellers Delegats de les Empreses  
         senyors: 
 
  -  Antonio Martínez Flor 
  -  José Luis Morlanes Galindo 
  -  Sergio Fernández Mesa 
  -  Juan A. García Díaz  
  -  Ciriaco Hidalgo Salgado 
               
b) Els Gerents de les Empreses, senyors: 
 
  - José A. Marín Sánchez 
  - Ernesto Marco Fernández 
  - Antoni Mª. Güell Roca 
 
 
Secretària: Carmen Alonso Higuera, Secretària General de 
l’Ajuntament, o funcionari que la substitueixi.  

 
 Segon.- Comunicar el present Decret a les persones afectades 
nomenades, pel seu coneixement i efectes, fent-los constar que les funcions de 
l’esmentat Consell i el seu règim de sessions s’ajustarà al que preveu el Decret 
de l’Alcaldia número 3953/2003, de 18 de juliol.  
 
 Tercer.- Donar compte al Ple de l'Ajuntament d'aquest Decret en 
pròxima sessió que es convoqui, en compliment del que preveu l'article 22 del 
ROM, en concordança amb l’article 38 del Reglament d'Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals.” 
 
 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que aquest Decret fa referència a la creació del Consell 
de Direcció de les Empreses Municipals, perquè es modifiquen les persones 
que integraven l’anterior. 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
         6.6.- Decret núm.  2000/04 de data 5 de maig 
 
 “Mitjançant acord plenari adoptat en sessió que va tenir lloc el dia 
27 de gener de 1988, aquest Ajuntament va procedir a la creació de la figura 
del Regidor de Districte i a la regulació de les seves atribucions, dividint la 
Ciutat, a aquests efectes, en tres zones, amb la finalitat de procedir a una 
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descentralització municipal que permetés una millor i més eficaç satisfacció 
dels interessos municipals.  
 
 Atès que posteriorment, amb motiu de l’aprovació del nou ROM, es 
va procedir a regular l’organització territorial de la Ciutat en els seus articles 
99 i següents, i a efectes de desconcentrar la seva gestió i de facilitar la 
participació ciutadana, es va organitzar Cornellà de Llobregat en les sis zones 
següents: 
 

 - Districte   I:  Barris Centre i Riera. 
 - Districte II:  Barri Almeda. 
 - Districte III:  Barris Fatjó, Fontsanta i Pedró. 
 - Districte IV:  Barri Gavarra. 
 - Districte V: Barri Sant Ildefons (esquerra Avda. Sant Ildefons). 
 - Districte VI: Barri Sant Ildefons (dreta Avinguda Sant Ildefons).  

 
 Atès que un cop celebrades les Eleccions Locals convocades 
mitjançant Reial Decret 374/2003, de 31 de març i constituït el nou 
Ajuntament el dia 14 de juny següent, es va procedir a la designació dels nous 
Regidors i Regidores de Districte, mitjançant el Decret de l’Alcaldia número 
3684/2003, de 18 de juny. 
 
 Atès que amb data 17 d’abril d’aquest any el Ple de la Corporació, en 
sessió extraordinària i urgent, va prendre raó de la renuncia voluntària 
presentada pel senyor José Montilla Aguilera a la seva condició de Regidor i 
d’Alcalde d’aquest Ajuntament, amb l’objecte d’assumir noves responsabilitats 
en el Govern de l’Estat, motiu pel qual es va procedir a l’elecció de nou Alcalde 
d’aquesta ciutat en la sessió plenària celebrada el passat dia 25 d’abril, amb el 
mateix caràcter extraordinari i urgent. 
 
 Atès que com a conseqüència de totes aquestes circumstàncies s’ha 
procedit per l’Alcaldia a una reorganització del règim de delegacions de les 
seves competències en favor dels diferents Regidors i Regidores, mitjançant el 
Decret número 1904/2003, de 28 d’abril.  
 
 Atès que en conformitat amb el que disposa l’article 100 del ROM, 
correspon a aquesta Alcaldia el nomenament i lliure separació dels Regidors i 
Regidores de Districte d’aquest Ajuntament. 
 
 Per tot això, i  en ús de les atribucions que legalment tinc conferides 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.-  Modificar el punt primer de la part dispositiva del Decret 
3684/2003, de 18 de juny, dictat per l’Alcaldia d’aquest Ajuntament, que amb 
efectes del dia d’avui,  quedarà redactat en els termes següents: 
 
 “Primer.- Nomenar als membres de la Corporació que a continuació 
es relacionen, Regidors i Regidores dels Districtes que així mateix s'especifiquen: 
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  Districte   I :   senyor/a  Glòria Récio Díaz 
  Districte  II :   senyor/a  Glòria Récio Díaz 
  Districte III :   senyor/a  Glòria Récio Díaz 
  Districte IV :   senyor/a  Perfecto Madrid Olmos 
                     Districte  V :    senyor/a Aurora Mendo Sánchez 
                     Districte  VI:    senyor/a Aurora Mendo Sánchez” 
 
 
 Segon.- Les competències dels Regidors i Regidores de Districte, 
que no porten inherent cap facultat resolutiva, sent únicament d’estudi i 
proposta de totes les qüestions que afectin al seu àmbit territorial, i 
d’execució, control i seguiment dels actes i acords municipals que tinguin 
incidència als seus districtes, seran les establertes a l'article 101 del ROM. 
 
 Tercer.- Comunicar aquest decret als Regidors i Regidores afectats 
pel seu coneixement i efectes. 
 
 Quart.- Donar compte al Ple de l'Ajuntament d'aquesta resolució, en 
la sessió extraordinària que es convoqui en compliment amb el que preveu 
l'article 21 del ROM, en concordança amb l’article 38 del Reglament 
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat 
per Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre.” 
 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que, fins ara, el Regidor senyor Sergio Fernández, era 
també Regidor del Districte del Pedró, Fontsanta i Fatjó, i el que es fa aquí és 
designar a la senyora Glória Recio perquè ocupi la Regidoria d’aquests 
districtes. 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
  
 6.7.- Decret núm. 2180/04 de data 14 de maig 
 
 “Aquest Ajuntament, mitjançant acord plenari adoptat en sessió 
extraordinària celebrada el dia 19 de juny de 2003, en compliment del que 
disposa l’article 21 del ROM, en concordança amb l'article 38 del Reglament 
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat 
per Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, va procedir a la creació i 
determinació de la composició de les Comissions Informatives que, amb 
caràcter permanent o específic, tenien que conformar la seva organització 
complementària municipal durant el present mandat, a la vista de la nova 
composició política d'aquest derivada dels resultats electorals de les Eleccions 
Locals convocades mitjançant Reial Decret 374/2003, de 31 de març. 
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 Atès que en conformitat amb el que disposa l'article 20.1.c) de la 
Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases del Règim Local,  en la seva 
nova redacció donada per la Llei 11/1999, de 21 d’abril,  en concordança amb 
els articles 60.5 i 58.3 del Decret Legislatiu núm. 2/2003, de 28 d’abril, pel 
qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya, 
i amb l’article 80 del ROM,  tots els Grups Polítics Municipals, en proporció a 
la seva representativitat a l’Ajuntament,  tenen dret a participar, mitjançant la 
presència de Regidors i Regidores que pertanyen a aquests, en els òrgans 
complementaris de l'Ajuntament que tinguin per funció l'estudi, informe o 
consulta dels assumptes que hagin de ser sotmesos a la decisió del Ple, i el 
seguiment de la gestió de l’Alcalde, la Junta de Govern Local i els Regidors i 
Regidores que ostentin delegacions. 
 
 Atès que en conformitat amb el que disposen els articles 83 del 
Reglament Orgànic Municipal, aquesta Alcaldia és competent, en la seva 
qualitat de President nat de tots els òrgans col·legiats complementaris 
d'aquesta Corporació, per designar els membres d'aquesta que han d'assumir 
la presidència de les Comissions Informatives, en virtut de la corresponent 
delegació, així com per adscriure als diferents Vocals representants dels Grups 
Polítics Municipals, un cop designats pel Grup corresponent. 
 
 Atès que en conformitat amb tot l’exposat, l’Alcaldia d’aquest 
Ajuntament, mitjançant Decret número 3696/2003, de 25 de juny, va procedir 
a designar als Regidors i Regidores que havien d’assumir la presidència de les 
Comissions Informatives i a adscriure als diferents vocals representants 
municipals en elles, a partir de la designació efectuada per cada Grup. 
 
 Atès que amb data 17 d’abril d’aquest any el Ple de la Corporació, en 
sessió extraordinària i urgent, va prendre raó de la renuncia voluntària 
presentada pel Senyor José Montilla Aguilera a la seva condició de Regidor i 
d’Alcalde d’aquest Ajuntament, amb l’objecte d’assumir noves responsabilitats 
en el Govern de l’Estat, motiu pel qual es va procedir a l’elecció de nou Alcalde 
d’aquesta ciutat en la sessió plenària celebrada el passat dia 25 d’abril, amb el 
mateix caràcter extraordinari i urgent. 
 
 Atès que en data 27 d’abril d’enguany, el senyor Ramón Salabert 
Parramón, que ostentava la condició de Regidor delegat de l’Àrea de 
Planificació, Economia i Hisenda i de President de la Comissió Informativa 
amb la mateixa denominació, va renunciar al seu càrrec com a tal, 
circumstància de la que ha pres coneixement el Ple extraordinari i urgent que 
va tenir lloc el passat dia 29 d’abril, havent sigut  expedida per la Junta 
Electoral Central, una credencial de Regidor a favor del senyor Jordi García 
Guitart, que prendrà possessió del càrrec al Ple convocat pel pròxim dia 17 de 
maig, ocupant així l’escó vacant. 
 
 Atès que com a conseqüència de totes aquestes circumstàncies s’ha 
procedit per l’Alcaldia a una reorganització del règim de delegacions de les 
seves competències en favor dels diferents Regidors i Regidores, mitjançant el 
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Decret número 1904/2003, de 28 d’abril, raó per la qual, el Ple de la 
Corporació, en sessió celebrada amb caràcter extraordinari i urgent el passat 
dia 29 d’abril va procedir a la modificació de la denominació i composició 
d’algunes Comissions Informatives. 
 
 Atès que aquest nou règim de delegacions de l’Alcaldia i la nova 
configuració de les Comissions Informatives, així com les renúncies produïdes 
requereixen la realització de canvis nominatius en l’actual composició 
d’aquestes. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, a la vista de les propostes elevades 
pels diferents Grups Polítics amb representació municipal, i en ús de les 
facultats que legalment tinc conferides 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Modificar el punt primer de la part dispositiva del Decret 
3696/2003, de 25 de juny, dictat per l’Alcaldia d’aquest Ajuntament, que amb 
efectes del dia d’avui quedarà redactat en els termes següents: 
 
 “Primer.- Nomenar Presidents  Delegats  de les Comissions 
Informatives de caràcter permanent i específic que a continuació es relacionen, 
als Tinents d'Alcalde, membres de la Comissió de Govern, que així mateix 
s'especifiquen, adscrivint com a Vocals d'aquestes, als Regidors i Regidores 
següents: 
 
 
COMISSIÓ INFORMATIVA D’INTERIOR I COMERÇ: 
 
President - Delegat:  Senyor Sergio Fernández Mesa 
 
Vocals: 
 
• En representació del Grup Municipal dels Socialistes de Catalunya/Progrés 

Municipals {PSC (PSC-PSOE)-PM} 
- Senyora Susana Cordero Rojas 
- Senyora Mª. José Mont Rieiro 
- Senyor Perfecto Madrid Olmos 
- Senyora Aurora Mendo Sánchez 

  
• En representació del Grup Municipal d’Iniciativa per Catalunya       

Verds/Esquerra Alternativa/Entesa pel Progrés Municipal {ICV-EA-EPM} 
 - Senyor Miguel López Sánchez 

 
• En representació del Grup Municipal del Partit Popular { PP } 

 - Senyora Mª. Isabel Espinosa Fernández  
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• En representació del Grup Municipal d’Esquerra Republicana de 
Catalunya/Acord Municipal {ERC-AM} 
- Senyora Pilar Albiol Gilabert 

 
• En representació del  Grup Municipal de Convergència i Unió {CIU} 

 - Senyor Néstor Artís Villena 
 
 
COMISSIÓ INFORMATIVA DE PLANIFICACIÓ, ECONOMIA I HISENDA: 
 
 
President - Delegat: Senyor José Luis Morlanes Galindo 
 
Vocals: 
 
• En representació del Grup Municipal dels Socialistes de Catalunya/Progrés 

Municipals {PSC (PSC-PSOE)-PM} 
- Senyora Glòria Récio Díaz 
- Senyora Rosa E. Granadal Gálvez  
- Senyor Sergi Fernández Mesa 
- Senyor Juan A. García Díaz 

  
• En representació del  Grup Municipal d’Iniciativa per Catalunya       

Verds/Esquerra Alternativa/Entesa pel Progrés Municipal {ICV-EA-EPM} 
    - Senyora Elisa Corral Lozano 
 
• En representació del Grup Municipal del Partit Popular { PP } 
    - Senyor Manuel J. Casado Ruiz 
 
 
• En representació del Grup Municipal d’Esquerra Republicana de 

Catalunya/Acord Municipal {ERC-AM} 
    - Senyora Pilar Albiol Gilabert 
 
• En representació del  Grup Municipal de Convergència i Unió {CIU} 
    - Senyor Francesc Molina Núñez 
 
 
COMISSIÓ INFORMATIVA D’OBRES, URBANISME, MANTENIMENT, 
SERVEIS I MEDI AMBIENT: 
 
President - Delegat:  Senyor Antonio Martínez Flor 
 
Vocals: 
 
• En representació del Grup Municipal dels Socialistes de Catalunya/Progrés 

Municipals {PSC (PSC-PSOE)-PM} 
- Senyor Jordi Garcia Guitart 
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- Senyor José Luis Morlanes Galindo 
- Senyora Rocío García Pérez 
- Senyor Perfecto Madrid Olmos 

  
• En representació del  Grup Municipal d’Iniciativa per Catalunya       

Verds/Esquerra Alternativa/Entesa pel Progrés Municipal {ICV-EA-EPM} 
    - Senyora M. Carmen Romero López 
 
• En representació del Grup Municipal del Partit Popular { PP } 
- Senyora M. Isabel Espinosa Fernández  
 
• En representació del Grup Municipal d’Esquerra Republicana de 

Catalunya/Acord Municipal {ERC-AM} 
    - Senyora Pilar Albiol Gilabert 
 
• En representació del  Grup Municipal de Convergència i Unió {CIU} 
    - Senyor Néstor Artís Villena 
 
 
COMISSIÓ INFORMATIVA DE SERVEIS A LA PERSONA: 
 
 
President - Delegat: Senyor Vicenç Badenes Teixidó 
 
Vocals: 
 
• En representació del Grup Municipal dels Socialistes de Catalunya/Progrés 

Municipals {PSC (PSC-PSOE)-PM} 
- Senyora Rocio García Pérez 
- Senyora Glòria Récio Díaz 
- Senyora Susana Cordero Díaz 
- Senyora  M. José Mont Rieiro 

  
• En representació del  Grup Municipal d’Iniciativa per Catalunya       

Verds/Esquerra Alternativa/Entesa pel Progrés Municipal {ICV-EA-EPM} 
- Senyora Enriqueta Pardo Lanuza 
 
• En representació del Grup Municipal del Partit Popular { PP } 
    - Senyora Mª. José Díaz Algarín  
 
• En representació del Grup Municipal d’Esquerra Republicana de 

Catalunya/Acord Municipal {ERC-AM} 
    - Senyora Pilar Albiol Gilabert 
 
• En representació del  Grup Municipal de Convergència i Unió {CIU} 
    - Senyor Francesc Molina Núñez 
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COMISSIÓ INFORMATIVA MUNICIPAL DE PATRIMONI ARQUITECTÒNIC I 
HISTÒRIC ARTÍSTIC: 
 
President - Delegat:   Senyora  Rocío García Pérez 
 
Vocals:  
 
• En representació del Grup Municipal dels Socialistes de Catalunya/Progrés 

Municipals {PSC (PSC-PSOE)-PM} 
- Senyor Antonio Martínez Flor 
- Senyor Jordi Garcia Guitart 
- Senyor José Luis Morlanes Galindo 
- Senyor Perfecto Madrid Olmos 

  
• En representació del  Grup Municipal d’Iniciativa per Catalunya       

Verds/Esquerra Alternativa/Entesa pel Progrés Municipal {ICV-EA-EPM} 
    - Senyora M. Carmen Romero López 
 
• En representació del Grup Municipal del Partit Popular { PP } 
    - Senyora M. Isabel Espinosa Fernández  
 
• En representació del Grup Municipal d’Esquerra Republicana de 

Catalunya/Acord Municipal {ERC-AM} 
    - Senyor Joan Tardà Coma 
 
• En representació del  Grup Municipal de Convergència i Unió {CIU} 
    - Senyor Néstor Artís Villena” 
 
 
 Segon.- La nova composició de les Comissions Informatives 
d’aquest Ajuntament tindrà efectes des del dia d’avui, excepte pel que fa al 
senyor Jordi García Guitart, que tindrà efectes a comptar del dia que prengui 
efectivament possessió del seu càrrec de Regidor d’aquest Ajuntament. 
 
 Tercer.- La delegació que es fa als Presidents/tes de les esmentades 
Comissions Informatives, en conformitat amb el que disposa l'article 165 del 
ROM, en concordança amb l’article 44 del Reglament d'Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial Decret 
2568/86, de 28 de novembre, tindrà efectes des del dia següent a la data de 
notificació d'aquest Decret als Regidors i Regidores afectats, i tindran caràcter 
indefinit, sense perjudici de la potestat d'advocació d'aquesta Alcaldia. 
 
 Quart.- Comunicar aquesta resolució als Regidors i Regidores 
afectats per aquesta, entenent-se acceptada la competència delegada als 
Presidents/tes de les Comissions Informatives de forma tàcita, si dintre del 
termini de les vint-i-quatre hores següents no es manifesta res en contra, o es 
fa ús de la delegació, així com als Caps dels diferents Serveis Municipals i als 
funcionaris que actuen com a Secretaris de les esmentades Comissions per 
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delegació de la Secretaria General de l’Ajuntament, pel seu coneixement i 
efectes. 
 
 Cinquè.- Donar compte d'aquesta resolució al Ple de l'Ajuntament 
en la pròxima sessió que se celebri, i publicar el seu text en el Butlletí Oficial 
de la Província i en el Butlletí d'Informació Municipal, en compliment del que 
disposa l’article 13 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de Règim Jurídic 
de les Administracions Públiques i del Procediment Administratiu Comú, en la 
seva nova redacció donada per la Llei 4/1999, de 13 de gener, en concordança 
amb l'article 44.2 del text legal abans esmentat, i amb l’article 166 del ROM.” 
 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que aquest Decret fa referència a les modificacions que 
hi ha hagut en les Comissions Informatives i al canvi de denominació d’una 
d’elles. 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
         
 
 6.8.- Decret núm. 2263/04 de data 20 de maig  
 
 “Aquesta Alcaldia, mitjançant Decret dictat el dia 26 de novembre 
de 2003, amb el número 6558/03, i com a conseqüència de la nova 
organització derivada de la Corporació sorgida de les Eleccions Municipals que 
varen tenir lloc el dia 25 de maig anterior, va designar els membres integrants 
del Ple del Consell Municipal de Cooperació i Solidaritat Internacional de 
Cornellà de Llobregat. 
 
 Atès que mitjançant escrit de la  Tinent d’Alcalde de Cultura, 
Cooperació, Solidaritat, Esports i Joventut,  de data 14 de maig d’enguany,   
es sol·licita el canvi de vocals, titular i  suplent de l’Entitat Associació Catalana 
d’Amics del Poble Sahrauí. 
  
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,  
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Modificar el Decret de l’Alcaldia número 6558/03, de 26 de 
novembre, relatiu als membres del Ple del Consell Municipal de Cooperació i 
Solidaritat Internacional de Cornellà de Llobregat, en el sentit següent: 
 

a) Deixar sense efecte el nomenament efectuat a favor de les 
senyores María Ríos Gutiérrez i Isabel García Barroso, com a 
Vocals, titular i suplent, de l’esmentat Consell. 
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b) Nomenar com a Vocals, titular i suplent, de l’esmentat Consell, a 
les senyores Mónica Navarro Leyva i Estefania Martínez Latorre, 
respectivament. 

 
 Segon.- Comunicar aquest Decret al Departament de Cooperació i 
Solidaritat d’aquest Ajuntament, així com al President, Vice-presidenta i 
Secretari del Consell de Cooperació i Solidaritat de Cornellà de Llobregat, i a 
les persones interessades, als efectes escaients.  
 
 Tercer.- Donar compte al Ple de l’Ajuntament d’aquesta resolució, 
en la pròxima sessió que es convoqui, per a la seva ratificació.” 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que aquest Decret fa referència al canvi de vocals 
d’una associació, d’Amics del Poble Sahrauí en el Consell esmentat. 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 6.9.- Decret núm. 2264/04 de data 20 de maig 
 
 “Aquesta Alcaldia, mitjançant Decret dictat el dia 3 de desembre de 
2003, amb el número 6692/03, i com a conseqüència de la nova organització 
derivada de la Corporació sorgida de les Eleccions Municipals que varen tenir 
lloc el dia 25 de maig anterior, va designar els membres integrants del Ple del 
Consell de la Dona de Cornellà de Llobregat, posteriorment modificat per 
Decret de l’Alcaldia número 366/2004, de 6 de febrer. 
 
 Atès que mitjançant escrit de la  Secretària de l’esmentat Consell de 
data 18 de maig d’enguany,   es sol·licita el nomenament de vocals, titulars i  
suplents de les Entitats Asociación Cultural Femenina Juana de Arco i de 
Creu Roja de Cornellà. 
  
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,  
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Modificar el Decret de l’Alcaldia número 6692/03, de 3 de 
desembre, relatiu als membres del Ple del Consell de la Dona de Cornellà de 
Llobregat, nomenant les persones següents: 
 
• Asociación Cultural Femenina Juana de Arco 
 Titular: Lorenza García Rumi  
 Suplent: Francisca Ramos Torres 
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• Creu Roja de Cornellà 
 Titular: Marta Perpiñà Puig 
 Suplent: Maria Rosa Muñoz Dengra  
 
 
 Segon.- Comunicar aquest Decret al Departament de Salut Pública, 
Consum i Benestar Social d’aquest Ajuntament, així com al President, Vice-
presidenta i Secretària del Consell de la Dona de Cornellà de Llobregat, i a les 
persones interessades, als efectes escaients.  
 
 Tercer.- Donar compte al Ple de l’Ajuntament d’aquesta resolució, 
en la pròxima sessió que es convoqui, per a la seva ratificació.” 
 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que aquest Decret fa referència a la modificació de 
membres de dues entitats de la ciutat, una incorporació i una altra 
modificació del Ple del Consell de la Dona. 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 6.10.- Decret núm. 2272/04 de data 20 de maig 
 
 
 “Vist l’informe emes pel Departament de Recursos Humans, referent 
a la necessitat de cobrir la incapacitat temporal de l’empleada d’aquest 
Ajuntament, senyora María Fernández Silván, que ocupa una plaça de 
cuinera, als efectes de garantir el normal funcionament de l’Escola Bressol La 
Trepa, 
 
 Atès que cap candidata inclosa en les diferents convocatòries per 
cobrir temporalment absències o vacants de Cuinera de les Escoles Bressols 
Municipals ha acceptat  l’oferta de treball,  
 
           Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència per poder garantir la continuació del curs escolar 2003/2004, i les 
dificultats per poder disposar de candidats interessats en assolir aquestes 
funcions, es fa necessari recórrer a la bossa de treball de Cuinera, 
 
           Atès que la senyora Teresa Haro Martínez té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques i que ha 
mostrat disponibilitat per acceptar l’oferta de treball, 
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           Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 21 423C0 13100 de Personal laboral eventual/Escoles Bressol, 
 
            Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com l’article 15.1 c) de l’Estatut dels 
Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998, 
 
           Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que legalment té 
conferides, 
 

HE RESOLT   
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència de Cuinera a l’Escola Bressol La Trepa. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat de la 
senyora Teresa Haro Martínez, en qualitat de cuinera, perquè substitueixi a la 
titular del lloc de treball senyora María Fernández Silván, des del dia 
03/05/2004 fins la reincorporació de l’empleada substituïda i, en tot cas, fins 
la data de finalització del present curs escolar 2003/2004, o s’hagi de resoldre 
per qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball de 
cuinera de l’Escola Bressol La Trepa, establint-li les retribucions i la resta de 
condicions de treball establertes en el pacte de condicions de treball del 
personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus Organismes 
Autònoms. 
 
           Quart.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província. 
 
           Cinquè.- Notificar la present resolució a l’interessada, a la Direcció 
de l’IME, al Departament de Recursos Humans i al Comitè d’empresa, als 
efectes oportuns.” 
 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que aquest Decret és per cobrir la baixa d’una cuinera 
a l’Escola Bressol La Trepa. 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
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PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D’INTERIOR I  COMERÇ 
 
 
 7.- Establir un nou servei d’aparcament soterrani  en els 
terrenys municipals situats al costat del subsòl del Mercat Municipal 
Sant Ildefons, per a la construcció d’un aparcament soterrani i aprovar el 
Plec de Condicions  Jurídiques i Econòmic-Administratives. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Tenint previst, aquest Ajuntament, la construcció i explotació d'un 
nou aparcament soterrani en terreny municipal situat a l’interbloc del carrer 
Gerdera, assumint la gestió directa del servei d’aparcament l’Empresa 
Municipal de Desenvolupament Urbà de Cornellà de Llobregat, S.A. 
(EMDUCSA) de conformitat al que estableix l’acord plenari de 28 d’octubre de 
1983 mitjançant el qual es va municipalitzar aquest servei. 
 
   Aquesta Comissió Informativa  d’Interior i Comerç , proposa al Ple 
de l’ Ajuntament,  l'adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Establir un nou servei d'aparcament soterrani en els 
terrenys municipals situats a l’interbloc del carrer Gerdera, utilitzant la forma 
de gestió directa com a modalitat de prestació del servei, que assumirà 
l’Empresa Municipal de Desenvolupament Urbà de Cornellà,S.A. (EMDUCSA) . 
 
 Segon.- Aprovar el Plec de Condicions Jurídiques i Econòmic-
Administratives, que figura com annex  I, i que ha de regir la concessió de l'ús 
privatiu dels terrenys municipals afectes al servei públic d'aparcament, per 
l'execució de les obres de construcció de l'esmentat aparcament soterrani. 
 
 Tercer.- Adjudicar la concessió de l'ús privatiu dels terrenys 
municipals afectes al servei públic d'aparcament, a que fa referència l'article 
59 del Reglament de Patrimoni dels Ens Locals, a l’Empresa Municipal de 
Desenvolupament Urbà de Cornellà, S.A.  (EMDUCSA) per l'execució de les 
obres de construcció de l'esmentat aparcament, formalitzant aquesta 
concessió en document administratiu i facultant al senyor Alcalde per la firma 
de  quants documents siguin necessaris. 
 
 Quart.- Aprovar el Reglament de Règim Interior de la Comunitat 
d'Usuaris de l'esmentat aparcament,  com annex II, i que haurà de regular les 
relacions entre els futurs usuaris de les distintes places d'aparcament així 
com les normes d'utilització dels trasters construïts a l'interior del mateix, de 
forma que els usuaris, de  conformitat amb allò que disposa la Llei de 
Propietat Horitzontal, restaran constituïts en Comunitat, amb drets i 
obligacions, òrgans propis de Govern i Administració i regulació pròpia de l'ús 
de les diferents places d'aparcament.  
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 Cinquè.- Notificar el present acord  a l'Empresa EMDUCSA, al 
Departament d' Urbanisme  Habitatge i Infrastructures,  i la Intervenció 
Municipal. 
 
 Sisè.- Donar trasllat d’aquest acord al Departament d’Economia i 
Finances de la Generalitat de Catalunya, als efectes previstos a l’article 111 de 
la Llei General Tributària.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
  Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa 
d’Interior i Comerç, senyor Sergio Fernández Mesa, es fa una explicació del 
dictamen, manifestant que aquest acord fa referència a l’establiment d’un nou 
servei d’aparcament soterrani en els terrenys municipals situats als interblocs 
dels carrers Gerdera i Doctor Arús. 
 
 El que faríem seria adjudicar la concessió de l’ús privatiu dels 
terrenys municipals, que estan afectats d’aquest servei públic, a l’empresa 
municipal EMDUCSA, perquè pogués executar les obres, i el que també faríem 
és aprovar el Plec de Condicions Jurídiques i Econòmic-Administratives i el 
Reglament de Règim Interior de la Comunitat d’Usuaris. 
 
 Es tracta d’un aparcament d’aproximadament 1.660 metres 
quadrats, amb tres plantes. En la primera establiríem un sistema de rotació i 
l’ideal seria que pogués connectar la planta d’aparcament del mercat Sant 
Ildefons. 
 
  
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
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Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Maria Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 8.- Sol·licitar al Departament de Comerç, Turisme i Consum de 
la Generalitat de Catalunya, una pròrroga per un termini de 2 anys del 
Programa d’Orientació per a l’equipament Comercial de Cornellà, aprovat 
definitivament pel Conseller d’Indústria, Comerç i Turisme en data 8 de 
juny de 2000.  
 

 DICTAMEN 
 
 “Vista la resolució del Conseller d’Indústria, Comerç i Turisme de 
data 8 de juny de 2000, mitjançant la qual s’aprovava definitivament el 
programa d’orientació per a l’equipament comercial de Cornellà (POEC). 
 
 Atès que la vigència del POEC finalitza el proper mes de juny, donat 
que a la resolució esmentada és fixada que estaria vigent durant quatre anys. 
 
 Atès que segons l’article 5.1 de l’Ordre del Departament d’Indústria, 
Comerç i Turisme de data 8 de juliol de 1998, per la qual es regulen els POEC, 
és possible prorrogar la seva vigència per un termini màxim de 2 anys si es 
sol.licita per l’entitat local que havia instat la seva aprovació definitiva, 
corresponent per tant formalitzar-la a aquest ajuntament que és l’ens que la 
va promoure. 
 
 Atès que el POEC va estat l’instrument que ha permès adaptar 
l’equipament comercial a les necessitats de consum de la població, convertint-
se en el punt de partida de les polítiques actives que s’han posat en marxa per 
impulsar el comerç urbà, raó per la que és aconsellable la seva pròrroga. 
 
 Vist l’informe emès al respecte. 
 
 Per tot això, com a President de la Comissió Informativa d’Interior i 
Comerç, proposo al Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Sol·licitar al Departament de Comerç, Turisme i Consum 
de la Generalitat de Catalunya, una pròrroga per un termini de 2 anys del 
Programa d’Orientació per a l’equipament Comercial de Cornellà aprovat 
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definitivament pel Conseller d’Indústria, Comerç i Turisme en data 8 de juny 
de 2000. 
 
 Segon.- Comunicar el present acord al Departament esmentat.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Interior i 
Comerç, senyor Sergio Fernández Mesa, es fa una explicació del dictamen, 
manifestant que l’any 2000, es va aprovar el Pla d’Ordenació dels 
Equipaments Comercials (POEC). Ara s’acaba la vigència al juny del 2004, i el 
que fem és portar aquí l’aprovació de la pròrroga d’aquest POEC, donat que 
sabem que des de la Direcció General de Comerç s’està estudiant, no només la 
Llei d’Equipaments sinó el Pla Territorial Sectorial dels Equipaments 
Comercials, i fins que no sabem com acabaran aquestes lleis, el que fem és 
prorrogar aquest POEC tal i com ja es deia al seu moment, és a dir, que es 
podia prorrogar per dos anys, per tant, fem aquesta aprovació i quan tinguem 
el que diu la Direcció General de Comerç, ja establirem si fem un altre POEC o 
el revisem. 
  
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Maria Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
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PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE PLANIFICACIÓ, ECONO-
MIA I HISENDA 
 
 
 9.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits número 
2/2004 del pressupost de l’Institut Municipal d’Educació, mitjançant 
crèdit extraordinari i suplement de crèdit finançats amb Romanent de 
Tresoreria.  
 
 DICTAMEN 
 
 “Vista la Resolució de la Presidència núm. 181/04 de data 17 de 
maig de 2004 de l’Institut Municipal d’Educació, proposant al Ple de 
l’Ajuntament l’aprovació de la modificació de crèdits número 2/04 per 
suplement de crèdit i crèdit extraordinari finançat amb càrrec al 
Romanent de Tresoreria, per un import de 94.648,88  eur. 
 
 Atès el que disposa l’article 177 del Real Decret Legislatiu 
2/2004, de 5 de març, pel que s’aprova el text refós de la Llei Reguladora 
d’Hisendes Locals i els articles 35, 36 i 37 del R.D. 500/1990, de 20 
d’abril. 
 
 Atès el que estableix l’article 14 de les Bases d’Execució del 
Pressupost per a l’any 2004. 
 
 Vist l’informe favorable de la Intervenció Municipal. 
  

 El Ponent de l’Àrea de Planificació, Economia i Hisenda, de 
conformitat amb el que estableix l’article 16.1.a) de les Bases d’Execució 
del Pressupost per a 2004, i vist el dictamen favorable de l’esmentada 
Comissió, proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 

 Primer.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits 2/2004 
de l’Institut Municipal d’Educació, per suplement de crèdit i crèdit 
extraordinari finançat amb càrrec al Romanent de Tresoreria que es 
proposa, segons el següent detall i resum per capítols: 
 
ESTAT DE DESPESES     

  Consignació   Consignació 

Partida Descripció Actual Altes Baixes Final 

49.423A0.2200001 MAT.OFICINA NO INVENT./IME (CR) 0,00 34,39 0,00 34,39 

49.423A0.6230001 ADQ.MATERIAL INVENT./DIR.I ADM.IME (CR) 0,00 278,40 0,00 278,40 

49.423B0.2200301 MATERIAL TECNIC UNED (CR) 0,00 771,01 0,00 771,01 

49.423B0.46702 TRANSFERENCIA AL C.A.UNED (CR) 0,00 4.167,60 0,00 4.167,60 

49.423C0.2130001 CONSERV. IMMOBLES INST.I MAQ. E. BRESSOL (CR) 0,00 83,01 0,00 83,01 

49.423C0.2200301 MATERIAL TECNIC ESCOLES BRESSOL (CR) 0,00 1.823,65 0,00 1.823,65 
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49.423C0.22003 MATERIAL TECNIC/ESCOLES BRESSOL 16.600,00 2.700,00 0,00 19.300,00 

49.423C0.2210501 ALIMENTACIO ESCOLES BRESSOL (CR) 0,00 1.781,72 0,00 1.781,72 

49.423C0.22105 ALIMENTACIO / ESCOLES BRESSOL 128.578,00 35.800,00 0,00 164.378,00 

49.423C0.2210701 PRODUCTES FARMACEUTICS ESC.BRESSOL (CR) 0,00 213,82 0,00 213,82 

49.423C0.2210801 MAT. NETEJA ESC. BRESSOL (CR) 0,00 489,11 0,00 489,11 

49.423C0.22108 MATERIAL NETEJA / ESCOLES BRESSOL 3.000,00 4.000,00 0,00 7.000,00 

49.423C0.6330001 ADQ. MAT. INVENT. ESCOLES BRESSOL (CR) 0,00 275,09 0,00 275,09 

49.423C0.63300 ADQ. MATERIAL INVENT./ ESCOLES BRESSOL 6.000,00 1.000,00 0,00 7.000,00 

49.423D0.2130001 CONS. IMMOB,INST.I MAQ. E.E. (CR) 0,00 28,42 0,00 28,42 

49.423D0.2200301 MAT. TECNIC ESC. CAN MERCADER (CR) 0,00 623,69 0,00 623,69 

49.423D0.22003 MATERIAL TECNIC / ESCOLA CAN MERCADER  4.725,00 400,00 0,00 5.125,00 

49.423D0.2210801 MAT. NETEJA ESC. CAN MERCADER (CR) 0,00 255,14 0,00 255,14 

49.423D0.22109 RENOV. UTILS CUINA / ESCOLA CAN MERCADER 50,00 100,00 0,00 150,00 

49.423D0.22706 PRESTACIO SERVEIS / ESCOLACAN MERCADER 41.535,00 33.000,00 0,00 74.535,00 

49.423E0.22706 PRESTACIO SERVEIS/ SERVEI ATENCIO PRECOÇ 1.375,00 600,00 0,00 1.975,00 

49.423F3.20200 LLOGUER EDIFICIS/ ACTIVITATS DINAMITZACIÓ 8.688,00 5.000,00 0,00 13.688,00 

49.423F3.22300 TRANSPORT ESCOLAR /ACTIVITATS DINAMITZACIO 1.574,00 1.000,00 0,00 2.574,00 

49.423G3.2260801 VARIS PLA TRANSITORIAL TREBALL (CR) 0,00 103,23 0,00 103,23 

49.423J0.2200301 MAT. TECNIC ESCOLA MUSICA (CR) 0,00 9,05 0,00 9,05 

49.423J0.2260801 DESPESES DIVERSES ESCOLA MUSICA (CR) 0,00 111,55 0,00 111,55 

 TOTAL  94.648,88 0,00  

      
ESTAT D'INGRESSOS     

  Previsió   Previsió 

Concepte Descripció Actual Altes Baixes Final 

49.870.00 ROMANENT TRESORERIA /CREDIT EXTRAORD. 0,00 11.048,88 0,00 11.048,88 

49.870.01 ROMANENT TRESORERIA/SUPLEMENT CREDIT 0,00 83.600,00 0,00 83.600,00 

 TOTAL  94.648,88 0,00  

      
RESUM PER CAPÍTOLS 
 
ESTAT DE DESPESES 
 

 Altes Baixes 
Cap. II.- Compra béns i serveis 88.927,79 0,00 
Cap. IV.- Transferències corrents 4.167,60 0,00  
Cap. VI.- Inversions reals                           .  1.553,490,00 
 
                TOTAL 94.648,88 0,00 
 
 
ESTAT D’INGRESSOS 
 

 Altes Baixes 
 
Cap.VIII.- Actius financers 94.648,88 0,00 
 
 TOTAL 94.648,88 0,00 
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 Segon.- Exposar al públic el pressent acord en els termes establerts 
en l’article 169 del Real Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que 
s’aprova el text refós de la Llei Reguladora d’Hisendes Locals. 
 
 Tercer.- El present acord s’entendrà definitiu si en el termini 
d’exposició pública no hi ha reclamació contra el mateix.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa de 
Planificació, Economia i Hisenda, senyor José Luis Morlanes Galindo, es fa 
una explicació del dictamen, manifestant que ja ha passat per la Comissió 
Informativa la modificació de crèdit, i és una modificació de suplement de 
crèdit i crèdit extraordinari finançat amb càrrec al Romanent de Tresoreria.  
 

 És una modificació de crèdit de l’Institut Municipal d’Educació, que 
fonamentalment ve motivada per un increment de la despesa, per un 
increment del nombre d’alumnes en les escoles bressol i en l’escola de Can 
Mercader. Això justificaria al voltant de dues terceres parts de la modificació 
de crèdit que és de noranta-quatre mil euros, i la resta són petits increments 
de despesa que també es financen amb Romanent de Tresoreria. Per tant, 
noranta-quatre mil euros més de pressupost, finançats amb noranta-quatre 
mil euros de Romanent de Tresoreria.  

 
 A continuació intervé la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com 

a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que s’abstindran. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
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Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Maria Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 10.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits número 
14/2004 del pressupost de l’Ajuntament, mitjançant crèdit extraordinari 
i suplement de crèdit finançats amb  baixes per anul·lació i Romanent de 
Tresoreria.  
 
 DICTAMEN 
 
  “Vista la proposta de modificació de crèdit del Departament de 
Serveis Generals, per suplement de crèdit amb càrrec al romanent de 
tresoreria, motivada per cobrir els pagaments al personal funcionari en les 
properes eleccions al Parlament Europeu, per un import de 40.000 euros. 
 
 Vistes les propostes de modificació de crèdits de l’Àrea de Via 
Pública, Manteniment i Serveis, per suplement de crèdit amb càrrec a baixes 
per anul·lació de despeses, per un import total de 427.605 euros. 
 
 Vist l’escrit de la Cap Administrativa d’Urbanisme, Habitatge i 
Infraestructures sol.licitant modificació de crèdits per crèdit extraordinari amb 
càrrec a baixes per anul·lació de despeses, motivat per la necessitat d’adquirir 
un mesurador Leica laser pels tècnics municipals, per un import de 556 
euros. 
 
 Vista la petició del Departament de Contractació i Patrimoni de 
suplement de crèdit amb càrrec a Romanent de Tresoreria, motivada per la 
variació del Padró de vehicles de propietat municipal i els increments 
sol·licitats per la CC.PP. de l’Av. Línia Elèctrica, núm. 9, 11 i 13 en concepte 
de manteniment de l’edifici, per un import total de  3.000 euros. 
 
 Vista la proposta de modificació de crèdit del Cap del Departament 
de Serveis Generals de suplement de crèdit amb càrrec a Romanent de 
Tresoreria, motivada per noves necessitats de repartiment i distribució de 
correspondència, per un import de 30.000 euros. 
 
 Vist l’escrit de la cap administrativa del Departament de Cultura, 
Cooperació, Solidaritat, Esports i Joventut sol·licitant modificació de crèdit per 
crèdit extraordinari amb càrrec al romanent de tresoreria, motivat per la 
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necessitat de renovar algunes instal·lacions de l’entitat cultural Orfeó 
Catalònia d’aquesta ciutat, per un import de 16.000 euros. 
 
 Atès el que disposa l’article 177 del Real Decret Legislatiu 2/2004, 
de 5 de març, pel que s’aprova el text refós de la Llei Reguladora d’Hisendes 
Locals i els articles 35, 36 i 37 del R.D. 500/1990, de 20 d’abril. 
 
 Atès el que estableix l’article 14 de les Bases d’Execució del 
Pressupost per a l’any 2004. 
 
 Atès l’informe favorable de la Intervenció Municipal. 
 
 El Ponent de l’Àrea de Planificació, Economia i Hisenda, vist el 
dictamen favorable de l’esmentada Comissió, proposa al Ple de l’Ajuntament 
l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 

 Primer.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits 14/2004 per 
crèdit extraordinari i suplement de crèdit amb càrrec al Romanent de 
Tresoreria i baixes per anul.lació de despeses, que es proposa, segons el 
següent detall i resum per capítols: 
 
ESTAT DE DESPESES 
  Consignació   Consignació 

Partida Descripció Actual Altes Baixes Final 

14.422B1.6320100 ESCOLES PUBLIQUES 421.127,00 160.000,00 0,00 581.127,00 

14.422B1.6320114 REF.COL.LEGIS I ESC. BRESSOL (INC.03) 289.512,26 0,00 115.600,00 173.912,26 

14.431A0.6320304 REFORMA EDIFICIS CEDITS A ENTITATS 250.000,00 0,00 133.802,00 116.198,00 

14.432B0.6110413 REMODELACIO CARERS I PLACES 318.090,68 245.334,00 0,00 563.424,68 

14.432B1.6010439 REURBANITZACIÓ CENTRE-RIERA (INC.01) 112.080,49 22.271,00 0,00 134.351,49 

14.452C0.6320300 REFORMA INSTAL.LACIONS ESPORTIVES 501.925,60 0,00 133.803,00 368.122,60 

14.452C0.6320305 REF. INSTAL.LACIONS ESPORTIVES(INC.03) 199.594,74 0,00 44.400,00 155.194,74 

23.121C0.22201 COMUNICACIONS POSTALS 105.798,00 30.000,00 0,00 135.798,00 

23.122A0.22705 ELECCIONS 60.000,00 40.000,00 0,00 100.000,00 

26.431B0.21200 CONSERVACIO IMMOBLES/ALTRES SERVEIS 4.300,00 1.500,00 0,00 5.800,00 

26.611A1.22500 TRIBUTS 2.700,00 1.500,00 0,00 4.200,00 

51.432A0.2200001 MAT.OFICINA NO INVENT./URBANISME 6.630,00 0,00 56,00 6.574,00 

51.432A0.62306 MAT.OFICINA INVENTARIABLE/URBANISME 0,00 556,00 0,00 556,00 

51.432B0.21201 ESCOMESES 500,00 0,00 500,00 0,00 

75.454C0.78001 TRANS. CAPITAL/ORFEÓ CATALÒNIA 0,00 16.000,00 0,00 16.000,00 

 TOTAL DESPESES  517.161,00 428.161,00  

      

      
ESTAT D'INGRESSOS     

  Previsió   Previsió 

Concepte Descripció Actual Altes Baixes Final 

71.870.00 ROMANENT TRESORERIA/CREDIT EXTR. .138.803,57 16.000,00 0,00 1.154.803,57 

71.870.01 ROMANENT TRESORERIA/SUPL.CREDIT .294.337,52 73.000,00 0,00 2.367.337,52 

 TOTAL INGRESSOS  89.000,00 0,00  
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RESUM PER CAPÍTOLS 
 
ESTAT DE DESPESES 

 Altes        Baixes 
 
Cap. II.-   Compra béns i serveis 73.000,00 556,00 
Cap. VI.-  Inversions reals                         428.161,00 427.605,00 
Cap. VII.- Transferències de capital 16.000,00 0,00 
 
                TOTAL 517.161,00 428.161,00 
 
 
 
ESTAT D’INGRESSOS 

 Altes Baixes 
 
Cap.VIII.- Actius financers 89.000,00 0,00 
 
 TOTAL 89.000,00 0,00 
 
 
 
 Segon.- Exposar al públic el pressent acord en els termes establerts 
en l’article 169 del Real Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que 
s’aprova el text refós de la Llei Reguladora d’Hisendes Locals. 
 
 Tercer.- El present acord s’entendrà definitiu si en el termini 
d’exposició pública no hi ha reclamació contra el mateix.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa de 
Planificació, Economia i Hisenda, senyor José Luis Morlanes Galindo, es fa 
una explicació del dictamen, manifestant que aquesta és una altra modificació 
de crèdit motivada per un canvi de partides, o sigui, un conjunt de baixes per 
un import de 428.161,- euros, i un increment, o altes en partides per 
517.161,- euros. 
 
 Les partides que creixen més és la d’escoles públiques, remodelació 
de carrers i, com he dit, es financen amb 428.161,- euros de baixes de partida 
i hi ha 89.000,- euros de romanent. 
 
 A banda d’aquesta modificació, o com a partides més importants 
també hi ha 16.000,- euros de transferència a l’Orfeó per unes obres de 
millora que han de fer i 40.000,- euros que, de fet, és una bestreta que fem de 
la despesa electoral de les Eleccions Europees que en el seu dia ens abonarà 
l’Estat.  
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 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Maria Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D'OBRES, URBANISME, 
MANTENIMENT, SERVEIS I MEDI AMBIENT 
 
 
 11.- Aprovació inicial de la Modificació puntual del Pla General 
Metropolità 1976, per la modificació de l’aprofitament a dues parcel·les 
d’equipaments públics, ubicades al sector Destraleta i Fatjó. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l’expedient de Modificació puntual del Pla General Metropolità 
1976 per la modificació de l'aprofitament a dues parcel·les d'equipaments 
públics, ubicades al sector Destraleta i Fatjó, de Cornellà de Llobregat. 
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 Vist l’acord plenari de data 29 de gener de 2004 d’exposició pública 
dels criteris previs, en aplicació de l’article 125 del Reglament de Planejament 
Urbanístic, així com la seva publicació mitjançant inserció d’edicte en el 
Butlletí Oficial de la Província de Barcelona (data 5-2-2004 ) i en el Periodico 
de Catalunya (data 9-2-2004), no havent-se presentat durant aquest termini 
cap al·legació o suggeriment. 
 
 Atès l’informe de la Cap del Departament Tècnic d’Urbanisme, 
Habitatge i Infraestructures de maig de 2004, obrant a l’expedient, posant de 
manifest que el Pla Especial  a l'àmbit de la fàbrica Nubiola-Vilumara, aprovat 
definitivament en data 7/05/2003,  per desenvolupament de la zona de 
Remodelació privada (clau 14-bd), ubica  la parcel·la d'equipaments públics de 
nova creació a nivell local i de cessió obligatòria al carrer Revolt Negre s/n 
entre els carrers Maria Aurèlia Capmany i Pompeu i Fabra. La superfície de la 
citada parcel·la és de 1.067,73 m2 (parcel·la A de l'expedient de modificació) 
 
 El Pla Especial sector Destraleta, aprovat definitivament en data 
25/07/2000, adjudica a la parcel·la (E2b) d'equipaments públics de cessió i 
superfície 2.699 m2, els usos  docent-sanitari-assitencial-cultural. En aquesta 
parcel·la es troba la masia catalogada de Can Tirel, amb una superfície 
construïda de 1.193 m2. 
 
 Atès que, segons l’esmentat informe, l'expedient de modificació, en 
tràmit, té per objecte traspassar part de l'edificabilitat de la parcel·la E-2 
(1.500 m2. que correspondrien a la parcel·la B de l'expedient de Modificació) a 
la parcel·la A del sector Nubiola-Vilumara,  que possibilitarà la construcció 
d'un gran edifici d'equipaments, amb l'ús cultura-tècnic-administratiu i una 
edificabilitat total de 2.567,73 m2. La resta de la parcel·la E 2b, ocupada en 
part per la masia de Can Tirel, manté l'ús assignat pel planejament i 
l'edificabilitat (superfície construïda) que té actualment. 
 
 Atès l’informe de la Cap del Departament Administratiu 
d’Urbanisme Habitatge i Infraestructures, de data   20 de maig de 2004, 
obrant a l’expedient. 
 
 Atesos els articles 126, 127 i 128, en relació a l’article 161 del 
Reglament de Planejament  de 23 de juny de 1978;  i articles 74, 83 i 94 de la 
Llei 2/2002, de 14 de març d’Urbanisme de Catalunya.  
 
 Vistos els articles 22 i 47 de la Llei Reguladora de les Bases del 
Règim Local, en la nova redacció donada als mateixos per la Llei 11/99, de 21 
d’abril, i els articles 50.2.c) i 112.3.k) de la Llei Municipal i de Règim Local 
8/87, de 15 d'abril, relatius a les competències atribuïdes al Ple de la 
Corporació Local, el President de la Comissió Informativa d’Obres, Urbanisme, 
Manteniment, Serveis i Medi Ambient, a proposta del Regidor Delegat de l’Àrea 
d’Urbanisme, Via Pública i Serveis proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció dels 
següents  
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                              ACORDS 
    
 Primer.- Aprovar inicialment la Modificació puntual del Pla General 
Metropolità 1976 per la modificació de l'aprofitament a dues parcel·les 
d'equipaments públics, ubicades al sector Destraleta i Fatjó, de Cornellà de 
Llobregat. 
 
 Segon.- Sotmetre l'aprovació de l'esmentat expedient a informació 
pública mitjançant inserció d'edicte en el Butlletí Oficial de la Província de 
Barcelona, en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya i en un dels diaris 
de major difusió de la província, pel període d’un mes, als efectes de què 
durant aquest termini puguin formular-se les al.legacions que s'estimin 
convenients. 
 
 Tercer.- Notificar el present acord en compliment de l’article 83.7 
de la Llei 2/2002, d’urbanisme, als Ajuntament del Prat de Llobregat, de 
l’Hospitalet de Llobregat, de Sant Boi de Llobregat, Sant Joan Despí i 
Esplugues de Llobregat. 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part  del President-Delegat de la Comissió Informativa d‘Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, senyor Antonio Martínez 
Flor, es fa una explicació del dictamen, manifestant que aquesta és una 
modificació del PGM que afecta a dos plans, el Pla Destraleta i el Pla Fatjó, i es 
tracta de portar uns metres quadrats que hi ha d’equipament enfront de la 
Masia Can Tinell, al Fatjó, a l’antiga parcel·la que era de Nubiola Vilumara, 
amb la idea de deixar envoltada la masia de zona verda. I de la parcel·la de 
Nubiola Vilumara augmentar el nombre de metres quadrats d’equipaments 
que ens permeti en un futur fer un edifici d’equipaments de 2.500 o 2.600 
metres quadrats aproximadament. 
 
  
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
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Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Maria Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 12.- Aprovació inicial de la Modificació de l’Ordenança sobre 
Canalizaciones y Conducciones en la Via Pública, la qual a partir de la 
seva aprovació passarà a nomenar-se Ordenança sobre Obres, 
Instal·lacions i Serveis en el domini públic municipal. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vistes les modificacions proposades de les Ordenances Generals 
sobre la Via Publica, en el seu Títol II “Ordenanza sobre Canalizaciones y 
conducciones en la Via Pública”, articles 43 a 101; les quals estan motivades 
per la necessitat d’actualitzar-les i adequar-les, tant en el seu contingut 
econòmic com normatiu a la legalització vigent per tal d’ajustar-les a les 
circumstàncies actuals passant aquest Títol II a denominar-se Ordenança 
sobre Obres, Instal·lacions i Serveis en el domini públic municipal. 
 
 Atès el que disposa l’article 178.1 del Decret Legislatiu 2/2003, de 
28 d’abril, pel que s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local 
de Catalunya, en concordança amb el 49 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
reguladora de les bases de Règim Local, referent al procediment a seguir en 
l’aprovació de les Ordenances, així com els articles 17 i 18 de l’esmentada Llei 
39/1988, reguladora de les Hisendes Locals, relatius a la imposició, supressió 
i ordenació de tributs per les Corporacions Locals. 
 
 Vistos els informes emesos per la Cap del Departament 
Administratiu de Via Pública, Manteniment i Serveis, i de l’Arquitecte 
Municipal,  de conformitat amb el que assenyala l’article 179 de l’esmentat 
Text Refós, en relació a l’article 53 del Reial Decret Legislatiu 781/1986, de 18 
d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de les disposicions legals vigents en 
matèria del Règim Local. 
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 Per tot això, com a President de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient proposo al Ple l’adopció dels 
següents acords 
 

ACORDS 
 

 Primer.- Aprovar inicialment la modificació  de les Ordenances 
Generals sobre la Via Publica, en el seu Títol II “Ordenanza sobre 
Canalizaciones y conducciones en la Via Pública”, (articles 43 a 101);  el qual a 
partir de la seva aprovació passarà a nomenar-se Ordenança sobre Obres, 
Instal·lacions i Serveis en el domini públic municipal, figurant el text íntegre 
com document annex de l’acord. 
 
 Segon.- Sotmetre la present modificació de la citada Ordenança a 
informació pública i audiència als interessats per un termini de trenta dies, a 
efectes de reclamacions i suggeriments, mitjançant la inserció del 
corresponent Edicte en el BOP, transcorregut el qual sense que s’hagi 
presentat cap reclamació o suggerència, s’entendrà aprovat definitivament 
sense necessitat d’un nou acord. 
 
 Tercer.- Aprovada definitivament la modificació de la citada 
Ordenança, es remetrà copia íntegra i fefaent de la mateixa a l’Administració 
de l’Estat i a la de la Comunitat Autònoma i es publicarà íntegrament el seu 
texteen el BOP, entrant en vigor un cop transcorreguts 15 dies a partir de la 
seva total publicació.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d‘Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, senyor Antonio Martínez 
Flor, es fa una explicació del dictamen, manifestant que aquesta és l’aprovació 
inicial de la Modificació d’una Ordenança de canalitzacions i conduccions a la 
via pública, que ja s’ha passat durant mesos a la resta de Grups, i es tracta 
d’intentar amb aquesta modificació de l’ordenança, -perquè la que teníem era 
molt antiga- posar més ordre a les obres que fan les empreses de serveis al 
carrer. 
 
 Regula el tema d’avisar quan tallen el carrer, quan fan la rasa, què 
obres estan fent, quan comencen, quan acaben, per què la fan i quina 
empresa la fa. També regula que no poden obrir un carrer de punta a punta i 
esperar tancar-lo a que estigui tota la canalització feta i coses d’aquest tipus. 
 
 A continuació intervé la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com 
a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que, en principi, estan 
d’acord amb gairebé tot, hi ha algunes petites coses, però creiem que és una 
Ordenança que és necessària per regular les obres de la ciutat d’alguna 
manera. 
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 Trobem molt cares les quotes, els talls de carrers i tot això, perquè 
al final tot això no és perquè les empreses hagin de pagar, perquè no és la 
nostra finalitat defensar aquí a les empreses, sinó que, al final qui paga és 
l’últim usuari que són els contribuents de sempre, els veïns d’aquí. 
 
 Per tant, estem d’acord amb allò que és l’Ordenança però hem votat 
les ordenances municipals en contra i, per tant, en coherència amb el que 
hem votat, nosaltres ens abstindrem tenint en compte que creiem que allò que 
és l’ordenança és necessària. 
 
 Novament pren la paraula el President-Delegat de la Comissió 
Informativa d‘Obres, Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, senyor 
Antonio Martínez Flor, per manifestar que les companyies elèctriques de gas i 
d’aigua cobraran igual a l’Ajuntament de Cornellà que a l’Ajuntament de 
l’Hospitalet o de Barcelona, independentment que la quota que han de pagar 
per fer la rasa sigui en un ajuntament o en un altre, perquè està regulat en un 
altre costat. Per tant, no és que vagin a aplicar un augment en la quota del 
servei perquè l’Ajuntament de Cornellà cobri més.  
  
 A part d’això, que les taxes siguin altes té també un efecte 
dissuasiu, perquè si tu li estàs cobrant un preu molt baix pel nombre de dies 
que tenen obert o pel nombre de metres quadrats que obren, aquesta gent, 
com li costa molt barat, el que faran serà deixar l’obra molt temps oberta o 
obriran més carrer del que fa falta. Per tant, no afecta per a res que la nostra 
quota sigui alta en el tema del preu final, i, per altre costat, també, a part de 
la recaptació, té un interès dissuasiu amb aquestes companyies. 
 
 De nou intervé la senyora Espinosa, per manifestar que a ells els hi 
dóna el mateix, qui paga el tema de l’aigua, les línies elèctriques són els 
particulars, per tant, són ells qui paguen els rebuts, no les companyies, les 
companyies ho cobren. Manifesta en aquest moment el senyor Martínez que 
no és així, però és igual. 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que vol aprofitar aquesta aprovació inicial per dir que, 
des de l’Ajuntament s’enviarà una proposta de conveni a les companyies de 
serveis per intentar crear una Comissió que permeti coordinar i ordenar totes 
les actuacions que el fan per part de les companyies en la ciutat. A veure si 
d’aquesta forma podem, com a mínim, no acabar però sí reduir l’impacte 
negatiu que té moltes vegades que l’Ajuntament ha fet una obra i a 
continuació venen les companyies de serveis i comencen una altra vegada a 
obrir i a destrossar l’obra feta per l’Ajuntament. Per tant, sapigueu que farem 
aquesta proposta de conveni amb les companyies. 
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 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Maria Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 

 
 

MOCIONS DE L’ALCALDIA-PRESIDÈNCIA 
 
 13.- Ratificar el conveni marc de col·laboració per al foment 
d’un parc d’habitatges de tipus social en règim de lloguer al municipi de 
Cornellà de Llobregat, signat per aquest Ajuntament i l’entitat Caixa 
d’Estalvis  i Pensions de Barcelona. 
 
 MOCIÓ 
 
 “Vist el text del conveni marc de col·laboració per al foment d’un 
parc d’habitatges  de tipus social en règim de lloguer al municipi de Cornellà 
de Llobregat, signat en data 29 d’abril d’enguany, per l’Alcalde-President 



48 

d’aquest Ajuntament i el legal representant de l’entitat Caixa d’Estalvis i 
Pensions de Barcelona. 
 
 Vist així mateix que l’objecte de l’esmentat conveni és la contribució 
a la millora de la política d’habitatge del municipi, a través del foment de la 
creació, establiment i gestió d’un parc d’habitatges d’iniciativa privada, amb 
protecció pública i règim de lloguer assequible. 
 
 Vist que, de conformitat amb la clàusula quarta del conveni 
referenciat, l’entrada en vigor del mateix està supeditada a la seva ratificació 
pel Ple Municipal. 
 
 Atès que segons l’establert a l’article 25 de la Llei 7/1985, de 2 
d’abril, reguladora de les Bases de Règim Local, dels municipis, per a la gestió 
dels seus interessos i en l’àmbit de les seves competències, poden promoure 
tota classe d’activitats i prestar tots aquells serveis públics que contribueixen 
a satisfer les necessitats i aspiracions de la comunitat veïnal, exercint, entre 
d’altres, competències en matèria de promoció i gestió d’habitatges. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia en ús de les atribucions que legalment 
té conferides proposa al Ple l’adopció dels següents 

 
ACORDS 

 
 Primer.- Ratificar el conveni marc de col·laboració per al foment 
d’un parc d’habitatges de tipus social en règim de lloguer al municipi de 
Cornellà de Llobregat, signat per aquest Ajuntament i l’entitat Caixa d’Estalvis 
i Pensions de Barcelona en data 29 d’abril d’enguany. 
 
 Segon.- Comunicar aquest acord a l’Entitat Caixa d’Estalvis i 
Pensions de Barcelona per al seu coneixement i efectes.”  
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, es fa una 
explicació del dictamen, manifestant que ja va explicar als Portaveus -abans 
de signar el conveni- que, per a nosaltres és un conveni important en la 
mesura que estem abordant el tema d’habitatge social en règim de lloguer. 
 
 Tots som conscients que és molt difícil que amb els recursos 
municipals es pugui tirar endavant per part nostra un pla ambiciós. Podem fer 
el que fins ara hem estat realitzant, o sigui, dintre de les promocions, destinar, 
reservar alguns pisos per temes de lloguer, però si volem donar un pas més 
important i més ambiciós, ho hem de fer cooperant amb altres operadors, ja 
que sinó no podríem abordar-lo. 
 
 L’interès de l’Ajuntament i l’interès que al seu moment va demostrar 
“La Caixa”, ens ha permès signar un conveni -que teniu tots- que el que diu és 
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això, que hi ha unes zones de desenvolupament dins del municipi que 
perfectament podrien tenir aquesta presència d’habitatges de règim de lloguer, 
tant per gent jove com per gent gran. 
 
 Nosaltres creiem que aquest tema és important i per això es va 
signar, per tant el que proposaríem seria la ratificació del conveni signat amb 
“La Caixa”.  
 
 A continuació intervé la senyora la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que no 
recorda si va ser en la Comissió o en la Junta de Portaveus, que vaig demanar 
la còpia. La nostra intenció no és abstenir-nos de tot, però com que no tenim 
còpia del conveni, doncs ens abstindrem. 
 

 Novament intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón, per manifestar 
que em comenten –perquè no ho sé- que s’ha enviat per e-mail. Intervé en 
aquest moment el senyor Antonio Martínez Flor, com a Regidor-Delegat de 
l’Àrea d’Urbanisme, Via Pública i Serveis, per manifestar que m’ho han 
confirmat aquest matí, i ho ha de tenir a l’ordenador. 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Miguel López Sánchez, com 
a Portaveu del Grup Municipal d’ICV-EA-EPM, per manifestar que vol dir que 
sí, jo ho he tret del correu electrònic el dilluns. 
 
 Hi ha una qüestió que posa els carrers, els llocs on s’han de fer –a 
l’annex II, a l’última pàgina- si existís aquest carrer jo no el conec, ja que diu: 
entre el carrer Joan Muntades i el terme municipal, i crec que en tot cas seria 
el carrer Lluís Muntades ¿no?. Intervé en aquest moment el senyor Alcalde per 
dir que és un error, és el carrer Lluís Muntades, prenent novament la paraula 
el senyor López per dir que és una tonteria, però que no sigui que se signi i 
després s’hagi de modificar una altra vegada. 
 
 Nosaltres hem pensat que és una cosa molt interessant que està 
dintre de la política que ha de fer l’Ajuntament i que l’Equip de Govern ja fa 
temps que està treballant en aquest sentit que és intentar fer tot el possible 
perquè l’habitatge sigui assequible a la gent que tingui menys, i sobretot que  
els joves puguin quedar-se a la nostra ciutat, per això creiem que és una cosa 
important que no solament ha de ser des de la mateixa iniciativa del 
Consistori, sinó aprofitar també les possibilitats que els agents privats puguin 
fer, o sigui, que creiem que és una cosa molt important.  
   

  
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per majoria absoluta dels 
assistents. 
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Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i  
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Maria Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 
 
 14.- Instar al Govern de l’Estat que consideri la protecció a les 
persones dependents com un dret universal i exigible. 
 
 MOCIÓ 
 
 “Atès que una de les prioritats del conjunt de les administracions 
públiques ha d’ésser la protecció de les persones dependents, siguin ancians o 
persones amb discapacitat permanent o transitòria, i amb independència de la 
seva edat. 
 
 Atès que els canvis demogràfics, econòmics i socials dels darrers 
anys han tingut, i seguiran tenint en els propers anys, una profunda 
influència sobre l’impacte social que provoca aquest fenomen.  
 
 Atès que la incorporació de la dona al treball i els canvis en la 
família tradicional han coadjuvat a un debilitament de la xarxa d’atencions 
informals que ajudaven les famílies amb persones amb necessitats 
d’atencions. 
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 Atès que les persones que no poden realitzar sense ajuda les 
activitats essencials de la vida quotidiana com la higiene, l’atenció personal, la 
mobilitat, l’autonomia i l’autogovern; poden veure agreujada la seva situació 
per altres factors com l’envelliment, la soledat i  la pobresa. 
 
 Atès que  des de  les administracions han d’impulsar un model de 
protecció social que sigui més descentralitzat, tant a nivell autonòmic com 
local, amb competències i dotacions pressupostàries que facin efectiva aquesta  
descentralització i garanteixin una implementació efectiva i eficient de les 
polítiques de protecció.  
 
 Per totes les raons exposades, aquesta Alcaldia-Presidència proposa 
al Ple Municipal l’adopció del següent 
 

ACORD 
 
 Primer.- Instar al Govern de l’Estat que consideri la protecció a les 
persones dependents com un dret universal i exigible, i que adopti les mesures 
necessàries en favor d’una protecció específica de les persones amb 
dependència, amb tres eixos de resposta – seguretat social, sanitat i serveis 
socials – i tres nivells de responsabilitat pública – estatal, autonòmic i local. 
 
 Segon.- Reivindicar el reconeixement explícit perquè les institucions 
catalanes puguin desenvolupar mecanismes complementaris per aquesta 
prestació social en el marc d’un sistema de protecció social català més proper 
a les necessitats de les persones i dels territoris. 
 
 Tercer.- Participar en les accions necessàries per comprometre al 
conjunt de les administracions públiques a aconseguir els objectius següents: 
 
 

a) A curt termini atendre el 100% de les necessitats de les persones 
amb gran dependència. 

b) A mitjà termini cobrir les necessitats, almenys, del 75% de les 
persones amb dependència moderada. 

c) Fomentar la creació d’una xarxa socio-sanitària bàsica que faciliti 
la integració, racionalització i optimització dels recursos i serveis 
actualment existents. 

d) Potenciar l’ajuda a domicili de qualitat i la teleassistència, i 
proporcionar recursos per aconseguir que el domicili habitual 
d’aquestes persones reuneixi les condicions necessàries 
d’habitabilitat, confort i serveis suficients que els permeti el nivell 
més alt possible d’autonomia personal. 

e) Incrementar l’oferta pública de places en centres de dia i 
residències assistides, i promoure la creació d’habitatges tutelats 
i altres models residencials alternatius. 
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 Quart.- Donar trasllat del contingut del present acord al Ministeri 
de Treball i Assumptes Socials, a la Conselleria de Benestar Social i Família, a 
l’Àrea de Benestar Social de  Diputació de Barcelona, a l’Àrea de Benestar 
Social del Consell Comarcal del Baix Llobregat, a l’Àrea de Salut Pública, 
Benestar Social i Consum de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, i als 
Sindicats Unió General de Treballadors i Comissions Obreres.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part  de la Regidora Delegada de l’Àrea de Salut Pública, 
Consum i Benestar Social, senyora Enriqueta Pardo Lanuza, es fa una 
explicació de la Moció,  manifestant que fa referència al tema de la 
dependència.  
 
 Em sembla que nosaltres en aquest moment, políticament estem 
donant molta importància a tot el que són les persones dependents i tot el que 
són els serveis de proximitat. 
 
 A continuació intervé la senyora la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que li 
sembla una magnífica exposició de bones voluntats i que ara tenen totes les 
característiques per poder complir, ja que governen a l’Ajuntament de 
Cornellà, a la Generalitat i, governen a Madrid. 
 
 Crec que si d’aquí surt això, tindrà un final feliç, i esperem que 
sigui veritat i que quedi plasmat en Cornellà que és on més es necessita i on 
més persones així ho notem cada dia, per tant, nosaltres votarem a favor. 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que nosaltres com sempre, i dic sempre, no ara, sinó 
quan governàvem abans, mai deixarem de defensar els interessos locals i de la 
gent. 
 
 Governi qui governi, cadascú de nosaltres, el Govern autonòmic o el 
Govern central, tenen unes responsabilitats, i jo no sé si això tindrà un final 
feliç, però el que sí està clar és que nosaltres aquestes són les inquietuds que 
tenim i les volem compartir amb més gent, i, evidentment, -com es diu aquí- 
de forma activa treballarem perquè hi ha coses que en els últims anys, fruit 
d’unes polítiques regressives, no han sigut les que podien haver millorat la 
situació, per tant, jo me n’alegro que comptem amb el seu suport. 
 
 Acte seguit intervé novament la senyora Espinosa, per manifestar 
que per tal que això no s’hi quedi en un simple paper com molts que venen 
aquí, fa falta que comencem a posar fil a l’agulla i comencem per aquí, i en els 
propers pressupostos augmentar més la partida de Serveis Socials que és 
bastant restringida, per tant, només em limitaré a parlar aquí de Cornellà i 
esperem que aquest paper no quedi només en bones voluntats. 
 



53 

 Finalment pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón, per 
manifestar que això és el que fem tots, pensar en Cornellà.    
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i  
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Maria Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 
 15.- Aprovar la Modificació de l’Organigrama Municipal de 
funcionament d’aquesta Corporació i dels seus Organismes Autònoms per 
l’exercici 2004.  
 
 MOCIÓ 
 
 “Vist l’Organigrama Municipal de funcionament de l’Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat i dels seus Organismes Autònoms per l’exercici 2004, 
aprovat pel Ple Municipal en sessió de data 23 de desembre de 2003. 
  
 Atès que és necessari procedir a la seva adequació com a 
conseqüència de la nova distribució de responsabilitats assignades als càrrecs 
electes per Resolució d’Alcaldia núm. 1904/04, de data 28 d’abril de 2004. 
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 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, proposa al Ple Municipal  l’adopció del  següent 
 
     ACORD 
 
 Únic.- Aprovar la modificació de l'Organigrama Municipal de 
funcionament d'aquesta Corporació i dels seus Organismes Autònoms per 
l'exercici 2004, per les raons exposades en la part expositiva d’aquest acord; el 
qual restarà establert amb efectes del dia 1 de juny de 2004 en la forma que 
consta en el document annex i que forma part integrant del present acord.”  
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, es fa una 
explicació de la Moció, manifestant que fa referència a una modificació de 
l’Organigrama Municipal producte dels canvis que hi ha hagut i, per tant, s’ha 
d’adequar l’anterior Organigrama. El que es proposa és això fonamentalment, 
tal com han quedat les competències dels regidors-delegats i les competències 
assignades. Aquesta modificació –com vaig explicar l’altre dia- obeeix només a 
aquest tema.  
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Maria Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i  
Gloria Récio Díaz. 
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Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 

II 
 

PART DE CONTROL 
 
 
 
MOCIONS DELS GRUPS POLÍTICS MUNICIPALS 
 
 
 1.- Moció del Grup Municipal del PP, referida a que 
l’Ajuntament impulsi un estudi i posterior constitució del Consell 
Municipal d’Immigració, on estiguin representats tots els grups polítics i 
entitats de la ciutat. 
 
 MOCIÓ 
 
 “Cornellà, en aquests darrers anys, de la mateixa manera que a la 
resta de la nació, s’ha convertit en un dels destins de les persones immigrants 
que busquen millorar  les seves condicions de vida; i en gran part això és 
degut a la bona situació socio-econòmica que com a país gaudim. La nostra 
ciutat ha estat sempre una ciutat d’acollida, anys enrere la immigració 
procedia de diversos territoris de l’estat que buscava aquí una terra per 
construir un millor futur. 
 
 Actualment el fenomen de la immigració és diferent, més complex, 
no sols des del punt de vista quantitatiu, també cultural, religiós, amb 
característiques socioeconòmiques diferents entre sí. És per aquesta nova 
realitat que es deu tractar la immigració d’una forma prioritària i amb una 
política transversal per poder donar resposta a tots els problemes latents que 
sorgeixen en diferents àmbits, des de l’ordre públic i convivència fins a la 
assistència social, sanitària, educativa, cultural ... 
  
 És evident que per poder arribar a l’objectiu d’una immigració 
integrada i evitar conflictes de convivència el consens social i la participació 
dels ciutadans/es és imprescindible. 
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 La Constitució Espanyola, ha consagrat definitivament els principis  
fonamentals que han d’inspirar l’actuació de tots els Poders Públics, en 
particular pel que fa al dret de tots els ciutadans de participar en els 
assumptes públics, reconegut en el seu article 23, i a les obligacions dels 
poders públics de promoure les condicions perquè s’integrin, siguin reals i 
efectius, removent per això tots els obstacles que impedeixin o dificultin la 
seva plenitud i facilitant la participació de tots els ciutadans/es en la vida 
política, econòmica, cultural i social. 
 
 Aquests principis consagrats constitucionalment han sigut 
reconeguts posteriorment per la legislació reguladora de Règim Local, per una 
banda en els articles 24 i 69 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les 
bases de Règim Local, en relació en l’àmbit estatal, i per altra, en els articles 
59 i 60 de la Llei 8/1987 de 15 d’abril, Municipal i de Règim Local de 
Catalunya, en relació amb l’àmbit autonòmic, que, per a facilitar aquesta 
participació ciutadana en la gestió dels assumptes municipals, instrumenten 
dos mecanismes fonamentals, bé la creació d’òrgans territorials de gestió 
desconcentrada per a facilitar la participació ciutadana en tots els temes 
d’actuació municipal, bé la creació d’òrgans de participació sectorial per a 
facilitar la participació en un àmbit concret d’aquesta. 
 
 És per tot això, el Grup Municipal del Partit Popular de Cornellà 
proposa al Ple Municipal el següent 
 

ACORD 
 

 Que l’Ajuntament de Cornellà impulsi un estudi i posterior 
constitució del Consell Municipal d’Immigració on estiguin representats tots 
els grups polítics i entitats de la ciutat.” 
 
    
  PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part de la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com a  
Portaveu del Grup Municipal del PP, es fa una explicació de la Moció, 
manifestant que com que tots teniu la Moció no faré molt “hincapié”. 
 
 Sabem que la immigració és un problema latent en la nostra ciutat, 
i, per tant, com tenim per costum, quan hi ha problemes el que s’ha de posar 
és el que he dit abans, o sigui, fil a l’agulla, i ho hem fet per una Moció.  
 
 Hem parlat amb el Portaveu Socialista i hi ha un tema en el que 
demanem, al final de l’acord on diu: “que l’Ajuntament de Cornellà impulsi un 
estudi i posterior constitució del Consell Municipal d’Immigració on estiguin 
representants tots els grups polítics i entitats de la ciutat.” 
 
 Doncs bé, sembla ser que perquè això arribi a un feliç terme, 
s’havia de suprimir la creació del Consell, de moment, i jo vaig entendre que 
queda posposat, o sigui, comencem per l’estudi, i en funció del resultat que 
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doni l’estudi, esperem que no s’hagi de proposar una altra vegada, que sigui el 
propi ajuntament qui proposi una Comissió o un Consell o el que sigui, però 
alguna cosa, on a les discussions sobre el problema d’immigració en la ciutat 
puguem donar tots la nostra opinió, i sobretot la ciutadania de Cornellà, que 
crec que és la que ha d’opinar.  
 
 Entenc que és un tema delicat i per això nosaltres farem aquest gest 
de retirar això de moment, perquè penso que quan hem signat els manifestos 
sobre la immigració hem mantingut aqueixa voluntat de diàleg i entenem que 
és un tema que tampoc s’ha de fer propaganda política, sinó que s’ha de 
treballar per intentar arreglar-ho. És un tema conflictiu que afecta a molta 
gent i que hi ha opinions diverses en la ciutat. 
 
 Per tant, sobre aquest tema, crec que la millor manera de 
solucionar-ho és obrir debat sense por i sense complexes, perquè jo, sens 
dubte, no hi tinc cap i penso que la ciutadania de Cornellà tampoc, per tant, 
espero aquest estudi que, per altra part, crec que vostès estan en això. I quan 
tinguem aqueix resultat -que confio que no “se alargue en la noche de los 
tiempos”- puguem proposar-ho nosaltres, o bé ho proposen vostès, i jo espero 
que no faci falta que ho proposem des del Grup Popular, espero que no faci 
falta que ho proposem nosaltres i ho acceptarem igual si ve de vostès.             
 
 A continuació intervé el senyor Nèstor Artís i Villena, com a 
Portaveu del Grup Municipal de CiU, per manifestar que nosaltres també 
estaríem d’acord amb que s’impulsi aquest estudi per evitar realment que la 
immigració -que és un fet aquí a Cornellà- arribi a ser un problema, o sigui, 
mirar de buscar la millor solució. 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Joan Tardà i Coma, com a 
Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que justament ja 
teníem pensat fer un prec.  
 
 Votarem en contra perquè considerem que el PP no ha de tenir cap 
iniciativa en aquest sentit, és a dir,  considerem que no està legitimat per tenir 
iniciatives en aquest sentit, o sigui, votarem d’ofici en contra.  
 
 Ara bé, tenim redactat un prec de sol·licitud de demanda de 
converses amb el Govern de la Ciutat per tal d’encarar conjuntament el tema 
de la immigració. 
 
 Tot seguit intervé el senyor Miguel López Sánchez, com a Portaveu 
del Grup Municipal d’ICV-EA-EPM, per manifestar que nosaltres, quan vam 
llegir la Moció vam veure que és important que es pugui parlar d’aquest fet -
com deia el Portaveu de cu- o sigui, la immigració com tal no és un problema, 
és un fet, és una circumstància i com a tal s’ha de tractar, i s’ha de tractar des 
del punt de vista transversal, no només des del punt de vista d’un cas únic 
perquè podríem caure en l’error de fer un ghetto en una cosa que no ens 
interessa. 
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 També, com sabem que s’està treballant en aquest sentit, l’únic que 
s’ha de fer és confirmar una mica allò que la companya de Consistori ha 
plantejat des del PP, de totes formes, ella també ho ha dit que s’està treballant 
en aquest sentit, i el que s’ha de fer és veure la manera de què aquest estudi 
també es faci el més ràpid possible i que puguem tots participar en les seves 
conclusions, no només la gent que estem aquí, sinó la gent del moviment 
associatiu, la ciutadania, que es tingui en compte aquest fet que a Cornellà 
tenim, i entre tots trobar les possibles solucions que hi hagin. 
 
 Creiem que si som capaços de posar en funcionament això, les 
trobarem i que, en tot cas, l’estudi ens dirà com s’ha de fer i com s’ha de 
treballar per poder afrontar aquest fet que tenim, que és molt delicat i és molt 
important per a la nostra ciutat, o sigui que estaríem d’acord amb aquesta 
modificació que s’ha fet en donar suport a aquesta Moció. 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que cal recordar que es va aprovar una Moció fa anys, 
dient que en el tema de les polítiques d’immigració intentaríem fer-les de 
forma consensuada i portar a terme una única política. 
 
 Hem demostrat en vàries ocasions que això ha estat així, i en 
aquests moments, quan nosaltres vam analitzar aquesta Moció, hem de tenir 
present una cosa, nosaltres no tenim cap competència que pugui intervenir ni 
de forma directa ni indirecta en el tema de la immigració. 
 
 Avançar qualsevol expectativa sense tenir clar quines són les coses 
que nosaltres podem abordar més enllà de les paraules, ho hem de fer amb 
molta cura.  
 
 Nosaltres estem preparant diversos documents, no un sinó varis, ja 
portem uns quants mesos. Primer en l’anterior etapa meva com a responsable 
de temes d’immigració com a política transversal, i en aquests moments, cal 
recordar que aquest tema no és un tema que jo hagi delegat, per tant, és un 
tema que es porta des de l’Alcaldia perquè crec que és un tema important i 
fonamental per a la convivència i la cohesió en el futur de la nostra ciutat. 
 
 Per tant, jo li garanteixo que no sé si serà un Consell Municipal o 
què serà. Hi haurà un grup de persones polítiques, socials, sindicals, 
culturals, que haurem de parlar d’aquest tema. No sé com es nomenarà, i això 
no importa, el que és important és debatre i buscar solucions però cal 
recordar que nosaltres no tenim recursos i jo espero -i l’altre dia ho vam 
comentar amb gent de la Conselleria de Benestar- que la Secretaria 
d’Immigració, a banda de tenir competències, tingui recursos. 
 
 Hem parlat amb la Diputació de Barcelona també per intentar tenir 
recursos per temes de mediació i estem preparant algunes actuacions, i quan 
tinguem clar quins seran els recursos, tant econòmics com humans, com 
instruments que puguem tenir, aleshores crec que és el moment d’iniciar de 
forma franca -com vostè comentava i jo comparteixo tot el que vostè ha dit-, 
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com podem començar a treballar i enfocar aquest tema que ens preocupa a 
tots. 
 
 Per tant, jo diria que acceptant la supressió, serà un estudi més 
dels que estem fent, i cap a la tardor crec que estarem en condicions de poder 
tenir varis documents sobre la taula i, en principi, els Grups municipals poder 
debatre i arribar a un consens que és del que es tracta en aquest tema. 
 
 Novament pren la paraula la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que 
només em queda donar les gràcies a tots per intentar arribar a un consens. 
 
 Vull dir al representant d’ERC-AM, que no sé com s’atreveix a dir 
que no estem legitimats, crec que és un pensament que no té cabuda en 
aquest Consistori perquè estem legitimats pels vots que ens donen els 
ciutadans, i si algú ho dubte, és algú que té un pensament anti sistema i anti 
democràtic, per tant, aquesta és la legitimitat que tenim el Partit Popular per 
poder parlar de tot i sense cap complex, no li quedi cap dubte i això ho 
defensarem davant gent com vostè que se li omple la boca de llibertat i és 
profundament repressiu amb els que no pensen com vostè. 
 
 Lamento que aquests pensaments estiguin aquí en aquest 
Consistori, ho lamento profundament en nom de la llibertat. 
 
  
    
 Després d’això la Moció queda redactat en els termes següents: 
 
 “Cornellà, en aquests darrers anys, de la mateixa manera que a la 
resta de la nació, s’ha convertit en un dels destins de les persones immigrants 
que busquen millorar  les seves condicions de vida; i en gran part això és 
degut a la bona situació socio-econòmica que com a país gaudim. La nostra 
ciutat ha estat sempre una ciutat d’acollida, anys enrere la immigració 
procedia de diversos territoris de l’estat que buscava aquí una terra per 
construir un millor futur. 
 
 Actualment el fenomen de la immigració és diferent, més complex, 
no sols des del punt de vista quantitatiu, també cultural, religiós, amb 
característiques socioeconòmiques diferents entre sí. És per aquesta nova 
realitat que es deu tractar la immigració d’una forma prioritària i amb una 
política transversal per poder donar resposta a tots els problemes latents que 
sorgeixen en diferents àmbits, des de l’ordre públic i convivència fins a la 
assistència social, sanitària, educativa, cultural ... 
  
 És evident que per poder arribar a l’objectiu d’una immigració 
integrada i evitar conflictes de convivència el consens social i la participació 
dels ciutadans/es és imprescindible. 
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 La Constitució Espanyola, ha consagrat definitivament els principis  
fonamentals que han d’inspirar l’actuació de tots els Poders Públics, en 
particular pel que fa al dret de tots els ciutadans de participar en els 
assumptes públics, reconegut en el seu article 23, i a les obligacions dels 
poders públics de promoure les condicions perquè s’integrin, siguin reals i 
efectius, removent per això tots els obstacles que impedeixin o dificultin la 
seva plenitud i facilitant la participació de tots els ciutadans/es en la vida 
política, econòmica, cultural i social. 
 
 Aquests principis consagrats constitucionalment han sigut 
reconeguts posteriorment per la legislació reguladora de Règim Local, per una 
banda en els articles 24 i 69 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les 
bases de Règim Local, en relació en l’àmbit estatal, i per altra, en els articles 
59 i 60 de la Llei 8/1987 de 15 d’abril, Municipal i de Règim Local de 
Catalunya, en relació amb l’àmbit autonòmic, que, per a facilitar aquesta 
participació ciutadana en la gestió dels assumptes municipals, instrumenten 
dos mecanismes fonamentals, bé la creació d’òrgans territorials de gestió 
desconcentrada per a facilitar la participació ciutadana en tots els temes 
d’actuació municipal, bé la creació d’òrgans de participació sectorial per a 
facilitar la participació en un àmbit concret d’aquesta. 
 
 És per tot això, el Grup Municipal del Partit Popular de Cornellà 
proposa al Ple Municipal el següent 
 

ACORD 
 

 Que l’Ajuntament de Cornellà impulsi un estudi per conèixer la 
problemàtica de la immigració en la nostra ciutat.” 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Vots en contra: 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Maria Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
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Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i  
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 
 2.- Moció del Grup Municipal d’ERC-AM, referida a la 
problemàtica del trànsit en alguns carrers dels barris Centre i Riera.  
 

 MOCIÓ 
 
 “Atès que l’augment del trànsit a les vies de la nostra ciutat 
repercuteix de manera negativa en la qualitat de vida dels ciutadans de 
Cornellà, donat que ha augmentat ostensiblement la contaminació acústica i 
de fums. 
 
 Atès que el trànsit de camions d’alt tonatge per algunes vies dels 
barris Centre i Riera. 
 
 Atesa l’existència de problemes referents al trànsit de la ciutat de 
Cornellà, alguns exemples dels quals  plantegem a continuació: 
 

1. La connexió del Passeig dels Ferrocarrils Catalans amb 
l’Avinguda del Baix Llobregat a través, bàsicament, de  la cruïlla 
de l’esmentada avinguda amb el carrer Verge de Montserrat. 

 
2. La inexistència de sortida mixta (dreta i esquerra) de  la Rambla 

Anselm Clavé a la carretera d’Esplugues. 
 
3. La prohibició de fer canvis de sentit en el Passeig dels 

Ferrocarrils Catalans a l’alçada del carrer Sant Isidre i a l’alçada 
del carrer Verge de Montserrat. 

 
4. La manca de fluïdesa de circulació a hores punta a la rotonda 

que uneix la carretera de Sant Boi amb l’Avinguda del Baix 
Llobregat.  

 
 Per la qual cosa proposem l’adopció dels següents  
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ACORDS 

 
 Primer.- Que el govern de la ciutat elabori i/o presenti un estudi 
per detectar els punts conflictius pel què fa al trànsit i les seves possibles 
solucions. 
 
 Segon.- Que el govern ordeni a la Guardia Urbana que faci una 
actuació més acurada pel que fa a la normativa que prohibeix als camions de 
més de deu tones circular per les vies en què no és permesa. 
 
 Tercer.- Que el govern prengui en consideració les següents 
solucions als problemes que hem plantejat en l’exposició de motius: 
 

1. Que la connexió de l’avinguda del Baix Llobregat amb el passeig 
dels Ferrocarrils Catalans es faci mitjançant una rotonda.  

 
  Per tal d’assolir: 
 

A) Que els vehicles que circulen per l’avinguda del Baix 
Llobregat procedents de la carretera de Sant Boi, en 
arribar a l’esmentada rotonda, puguin optar per la via  
Ferrocarrils Catalans amb major fluïdesa. 

 
B) Que els vehicles que circulen pel carrer Verge de 

Montserrat puguin optar per circular cap a la dreta en 
direcció al  passeig dels Ferrocarrils Catalans i així poder  
encarar directament l’avinguda Baix Llobregat, bo i 
estalviant de circular pel tram del carrer Verge de 
Montserrat que va del passeig dels Ferrocarrils Catalans 
fins a l’avinguda Baix Llobregat. 

 
C) Que la cruïlla de l’avinguda Baix Llobregat amb Verge de 

Montserrat millori quant a la fluïdesa, tot descarregant-ne 
intensitat de trànsit. 

 
D) Que resti compensat el tram de l’avinguda Baix Llobregat 

on hi ha quatre carrers paral·lels i seguits (Miquel de 
Roncalí, Almirall Vierna, ptge. dels Horts i Avenir) en el 
mateix sentit. 

 
2. Que donada la complexitat de donar sortida mixta (dreta o 

esquerra) a la rambla   Anselm Clavé, s’estudiï la possibilitat de 
donar doble sortida al carrer Josep Cuxart, bo i instal·lant  un 
nou semàfor en la intersecció d’aquest carrer amb la carretera 
d’Esplugues (semàfor que hauria d’estar sincronitzat amb els 
semàfors que regulen el pas dels vianants per tal que quan els 
dels vianants estigués en fase verda, es permetés la sortida mixta 
del carrer Josep Cuxart; per contra, quan els vianants tinguessin 
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el semàfor vermell, el nou semàfor de Josep Cuxart donaria 
sortida obligatòria cap a la dreta mitjançant un capçal 
independent amb fletxa. 

 
3. Estudiar la possibilitat de modificar els senyals verticals que 

prohibeixen girar al Passeig dels Ferrocarrils Catalans en els 
trams esmentats en el punt tercer de l’exposició de motius, 
possibilitant el canvi de sentit. Aquesta maniobra no comportaria 
cap risc de col·lisió perquè el conductor té tota la visibilitat, i 
s’evitaria que hagués de fer tota la volta. 

 
4. Estudiar la possibilitat de regular semafòricament la rotonda de 

la carretera de Sant Boi només en hores punta. Com que la 
circulació procedent de la carretera de Sant Boi  és continua, els 
cotxes que venen de l’avinguda Baix Llobregat tenen dificultat per 
accedir a la rotonda, i si es regulés semafòricament aquesta via 
possiblement guanyaria fluïdesa.” 

 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Joan Tardà i Coma, com a Portaveu del Grup 
Municipal d’ERC-AM, es fa una explicació de la Moció, manifestant que en 
principi és una Moció que neix de l’observació feta d’un seguit –aparentment- 
de dèficits observats als barris Centre i Riera, pel que fa a la vialitat. 
 
 Voldria que quedés clar la contextualització de la naixença 
d’aquesta Moció, és a dir, producte de l’observació feta per alguns veïns, 
alguns dels quals afiliats a ERC, han socialitzat aquesta problemàtica. I dic 
això perquè reconeixem -volem deixar-ho dit- que és una observació feta per 
ciutadans no professionals, per exemple, problemes derivats de la vialitat al 
passeig dels Ferrocarrils Catalans, alguns carrers que tenen un mateix sentit 
pel que fa a la direcció, la circulació de camions de mitjà i alt tonatge per 
algunes vies, etc. 
 
 Arran d’aquesta observació nosaltres proposem una sèrie d’acords 
que estan fets a partir de l’ús dels verbs “elaborar i prendre en consideració”, i 
ara entendreu perquè jo abans he dit que és una Moció nascuda certament de 
la discussió, però feta per ciutadans que, en principi, s’han guiat per 
l’observació. 
 
 Val a dir que en un cas fem servir el verb “ordenar”, i és pel que fa a 
l’actuació de la Guàrdia Urbana, ens assembla que potser algun camió d’alt 
tonatge que circula per algunes vies no està justificat. És a dir, que pot haver-
hi una certa picaresca per part d’alguns camioners, és possible que alguns sí 
que queda justificat que circulin per les obres, però bé, hi ha camions de 
distribució comercial, que no quedaria justificat que passessin per l’avinguda 
del Baix Llobregat, en la mesura que no van directament a les obres del Parc 
Esportiu. En aquest sentit, com que tot és susceptible de millora potser en 



64 

aquest cas la Guàrdia Urbana hauria de ser una mica més acurada, entenent 
que suposo que és difícil. 
 
 Pel que fa als altres apartats, nosaltres ja diem que el Govern de la 
Ciutat elabori un petit estudi per detectar alguns punts conflictius pel que fa 
al trànsit als barris Riera i Centre, perquè és possible que els que hem 
observat nosaltres siguin només la  punta de l’iceberg  o a l’inrevés, que n’hi 
hagi d’altres i que els que apuntem nosaltres siguin els menys importants. 
Quan diem un estudi,  volem dir un petit dossier producte de la informació 
quotidiana de la Guàrdia Urbana. 
 
 Després apuntem prendre en consideració un seguit de solucions 
pel que fa a la connexió de la avinguda del Baix Llobregat amb el passeig dels 
Ferrocarrils Catalans, mitjançant una rotonda –si fos possible i s’hi hagués 
una rotonda, nosaltres entenem que hi ha quatre solucions subsegüents. 
Diem que si hi hagués una rotonda ens aventurem a pensar que els vehicles 
que circulen per l’avinguda del Baix Llobregat, procedents de la carretera de 
Sant Boi en arribar a l’esmentada rotonda, podrien optar per la via de 
Ferrocarrils Catalans amb major fluïdesa. 
 
 Bé, tot un seguit de conclusions que nosaltres –repeteixo- 
aventurem que podrien ser una millora si es considerés la possibilitat de la 
construcció d’aquesta rotonda. 
 
 També apuntem altres solucions, totes elles amb la perífrasi 
“estudiar la possibilitat” de donar doble sortida al carrer Josep Cuxart a dreta 
i a esquerra, alguns senyals verticals que tenen el mateix sentit quatre carrers 
seguits i la possibilitat –repeteixo, “estudiar”- de regular semafòricament la 
rotonda de la carretera de Sant Boi en hores punta. 
 
 Hi ha un militant d’ERC que passeja molt i compta fins i tot els 
cotxes que passen, és a dir, pel sol fet de l’estudi de camp que ha fet aquest 
home, mereix que ho diem aquí. Aquest home teoritza que si hi hagués un 
semàfor en hores punta, la freqüència de circulació seria més elevada, més 
intensa que no pas la que hi ha ara. 
 
 Crec que la oposició n’està obligada a això i tampoc tenim 
possibilitats d’anar més enllà. 
 
 A continuació intervé el senyor Nèstor Artís i Villena, com a 
Portaveu del Grup Municipal de CiU, per manifestar que, de fet, el problema 
del trànsit passa a la ciutat de Cornellà i a totes les ciutats del món 
pràcticament, però crec que aquest problema no es tindria que portar com una 
Moció, s’hauria de discutir a la Comissió Informativa perquè aquí a la Moció es 
posa el problema i les solucions, i en tot cas és la solució d’ERC, sense 
discutir-la amb la resta de Grups. 
 
 Penso que no és el lloc adequat per portar-ho i em consta que la 
regidoria d’Obres i Urbanisme té tres diferents estudis fets per reordenar el 
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trànsit a Cornellà i està pendent d’acabar algunes obres per poder-los portar a 
terme. Llavors nosaltres creiem que com una Moció això no ho podem acceptar 
i votarem en contra. 
 
 
 En aquest moment s’absenta de la sessió el Regidor del Grup 
Municipal del PSC(PSC-PSOE)-PM,  senyor Vicenç Badenes i Teixidó. 
 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Miguel López Sánchez, com 
a Portaveu del Grup Municipal d’ICV-EA-EPM, per manifestar que, en principi, 
el que s’ha de fer és felicitar a aquest ciutadà, i no aquest sinó a tots els 
ciutadans que ens fan arribar a tots els Grups les seves propostes, els seus 
punts de vista sobre la situació en la nostra ciutat i que inclús, si algú és 
capaç de fer un estudi com ha dit el senyor Tardà d’estar allà, doncs encara 
s’ha de felicitar més. Ara, ha de tenir molta sort o estar jubilat perquè és molt 
de temps el que ha de perdre, o sigui que, per la meva part, una felicitació a 
aquesta persona. 
 
 De totes formes, nosaltres creiem que Cornellà, en aquest moment, 
sofreix una transformació urbanística i això ho estem veient tal com ens han 
deixat ara el Trambaix, tot el que queda per fer en el polígon industrial del 
Padró, la Elsa s’ha d’obrir el carrer o la prolongació del carrer Sevilla, o sigui, 
hi ha tota una sèrie de coses que s’han de pensar. 
 
 I com que al mateix temps em consta també que fa molt de temps, 
des de la Comissió d’Urbanisme i des de l’Equip de Govern de l’Ajuntament 
s’han fet varis estudis de com s’hauria de tractar la mobilitat, la comunicació 
en la nostra ciutat, està molt bé el demanar-ho, però creiem que n’hi ha dues 
qüestions a tenir en compte, una que és que tenim una Llei de mobilitat que 
s’ha de veure també com es concreta en la nostra ciutat, i això passaria per 
portar tot aquest paquet de coses força interessants, veure com l’encaixem 
dintre de la Llei de mobilitat i fer una discussió el més amplia possible, un 
monogràfic, o com es vulgui. Jo no estic a la Comissió però, en tot cas, la gent 
que estigui en la Comissió Informativa d’Urbanisme és la que ha de tractar 
aquest tema, discutir-ho i portar al Ple de l’Ajuntament una proposta 
concreta. 
 
 Creiem que aquí no som nosaltres els que ho hem de dir, és 
necessari seure amb tècnics, amb la Llei de mobilitat damunt la taula i amb 
tothom que estigui implicat, per veure com es poden aplicar mesures, no 
només de la part baixa de Cornellà, ja que Cornellà és més gran, Cornellà 
comença a Esplugues, a Sant Joan Despí, l’Hospitalet i Sant Boi, i s’ha de 
buscar la solució a tots “els problemes” que podem tenir en la mobilitat, i això 
creiem que s’ha de fer dintre de la Comissió Informativa d’Urbanisme.  
 
 En tot cas, no podem estar d’acord en aprovar el donar suport 
aquesta Moció, i el que sí creiem és que és necessari que des de la Comissió 
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Informativa d’Urbanisme s’agafi i s’obri la discussió per veure de quina 
manera s’afronta aquest tema. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del 
PSC(PSC-PSOE)-PM, senyor Antonio Martínez Flor, per manifestar que, a 
l’igual que a l’anterior Comissió Informativa vam estar hora i mitja parlant de 
tots els temes que vau plantejar al Ple i d’aquest tema, d’aquesta Moció no 
vam parlar, entre d’altres coses perquè la Portaveu d’ERC-AM va dir que no 
feia falta, que ja es parlaria més endavant perquè el Cap de la Guàrdia Urbana 
s’havia preparat les respostes perquè havia llegit, més o menys, aquesta Moció 
en la vostra revista que parlava una mica de tots aquests temes de trànsit.  
 
 En la vostra revista hi havia una sèrie de seguits que aquí poseu, 
doncs bé, deixem-ho pel pròxim Ple, on podeu portar el que vulgueu, però no 
és el lloc més adient per tenir una discussió si voleu que de la discussió surtin 
acords i solucions, perquè, primer, som vint-i-cinc; segon, no estan els tècnics; 
tercer, no hi ha plànols; quart, no podem aportar els estudis, i, per tant, no és 
el lloc més idoni per fer aquestes coses i prendre en consideració solucions 
que, algunes de les que apunteu, hem refusat fa temps per inviables, no té 
gaire sentit. 
 
 Per tant, o retireu la Moció amb el nostre compromís de què farem 
una Comissió Informativa que pot durar dos, tres, quatre, les hores que 
calguin, perquè ens expliquin tots els temes de trànsit amb els tècnics de 
trànsit i amb tots els estudis que tenim damunt la taula, o ens veurem 
obligats a votar en contra, perquè hi ha coses que plantegeu que són inviables 
i, a més, algunes són perilloses. Si voleu, la retireu però sinó haurem de votar 
en contra.  
 
 
 En aquest moment s’incorpora a la sessió el Regidor del Grup 
Municipal del PSC(PSC-PSOE)-PM,  senyor Vicenç Badenes i Teixidó. 
 
 
 Novament intervé el senyor Joan Tardà i Coma, com a Portaveu del 
Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que estaríem disposats a retirar-la, 
però demanaríem, si us plau, que es posés data de la Comissió i, a més a més, 
que se’ns digués alguna cosa pel que fa a la circulació de camions. Si és 
possible que se’ns pugui dir, perquè respecte a això sí que no entenem que no 
hi hagi una solució, encara que no sigui una solució al 100%, almenys pal·liar 
el problema de la circulació de camions. 
 
 Pren novament la paraula el Portaveu del Grup Municipal del 
PSC(PSC-PSOE)-PM, senyor Antonio Martínez Flor, per manifestar que la data 
la podem posar demà, jo agafo l’agenda i us envio un correu i demà posem la 
data. Per a la setmana vinent no, perquè estem en eleccions, però podria ser 
per a la següent. No hi ha cap problema, d’aquí a quinze dies podem fer la 
reunió. 
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 Del tema dels camions vam estar parlant aproximadament tres 
quarts d’hora en la Comissió Informativa, parlant i dient, primer, posar a 
disposició les dades de totes les sancions que hi havíem posat en els últims 
dos anys que eren bastants, i després dient que teníem en aquest moment –no 
més endavant- un problema greu a l’hora de fer que no circulin els camions, 
un el tema de l’obra -com tu has dit-. I hi ha un altre, que encara tenim 
polígons industrials en la nostra ciutat i també, encara tenim la Siemens en la 
nostra ciutat i té un problema per a les entrades en aquest moment, i, a més a 
més, tenim un altre problema afegit i és que estan fent el desdoblament del 
cinturó i, per tant, hi ha moments que tallen el cinturó i envien tots els 
camions per l’avinguda del Baix Llobregat, que és l’única forma que tallen el 
cinturó en un lloc, passen per l’avinguda del Baix Llobregat i tornen a anar al 
Cinturó. 
 
 Per tant, estem en un  moment d’obres, no solament a Cornellà sinó 
d’obres de les vies de comunicació principal que és el Cinturó Litoral, i a més 
tenim algunes instal·lacions industrials que fan difícil que en aquest moment, 
en aquests llocs en concret, a no ser que vulguem dir que tanquin la Siemens, 
és realment difícil posar aquestes solucions, i com que no direm a ningú i 
menys al senyor Miguel López: “que tanqui la Siemens”, doncs evidentment hi 
ha camions de la Siemens que han d’entrar. 
 
 Tot l’altre, que són els temes comercials i demés, això està regulat, 
hi ha empreses que ja han canviat el sistema del camió, ja porten camions de 
menys de 10 tones, inclús tenim un altre problema afegit ara, nosaltres 
mateixos amb Tecsalsa, i ja els hi hem dit que els tràilers no poden arribar a 
Tecsalsa, perquè són camions d’alt tonatge que no poden passar per les 
nostres vies. Això ja ho estem suprimint, vam parlar tres quarts d’hora i el que 
puc fer és fer un informe i enviar-lo, però aquests són els problemes 
principals.     
 
 Després d’això la Moció és retirada pel seu Portaveu. 

      
 
 

 3.-  Moció del Grup Municipal d'ICV-EA-EPM,  per a l’adhesió de 
l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat a la Xarxa d’Autoritats Locals per a 
la Inclusió Social. 
 
 MOCIÓ 
 
 “Governants locals de més de dues-centes ciutats del món van 
signar a Porto Alegre, en el marc del I Fòrum d’Autoritats Locals per a la 
Inclusió Social, al gener de 2001, la “Carta de Porto Alegre”, establint les bases 
conceptuals per a una articulació orgànica de les ciutats que disposin de 
governs amb voluntat política de treballar per a la inclusió social i per a unes 
societats justes i cohesionades, intentant, d’aquesta manera, de corregir 
l’orientació neoliberal dels processos globalitzadors. 
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 Algunes de les línies d’actuació proposades són: 
 

• Intervenir conjuntament davant els organismes internacionals –
polítics i econòmics- per al disseny d’actuacions i mesures que 
facilitin l’actuació de les ciutats en la implementació de polítiques 
públiques per a la inclusió social, mitjançant l’accés a les fonts 
de finançament internacional i la modificació de les agendes 
urbanes. 

• Actuar coordinadament en els marcs nacionals –i eventualment 
suprenacionals- per al reconeixement i el suport adequats 
d’aquelles polítiques de caire integral en termes polítics, jurídics i 
de dotació de recursos financers. 

• Fomentar la pràctica de la democràcia participativa com a model 
polític necessari per lluitar contra l’exclusió social, amb la 
finalitat que es prenguin decisions concertades amb sectors 
exclosos de la societat civil. 

• Mantenir el caràcter públic i l’accés universal als serveis bàsics 
com a part integral dels drets a la ciutat i a la ciutadania plena. 

• Intercanviar experiències i informació sobre les polítiques 
públiques d’inclusió social que es duguin a terme a les ciutats. 

• Fomentar des dels governs locals la cooperació bilateral amb les 
organitzacions i entitats de la societat civil. 

• Crear unitats temàtiques dins de la Xarxa en temes que siguin 
prioritaris per als governs locals i que puguin donar el suport 
tècnic per eliminar l’exclusió social. 

• Donar atenció prioritària per a les ciutats excloses dels països 
menys avançats tot desenvolupant pràctiques de cooperació 
descentralitzada i solidària. 

 
  Atès que ja s’ha celebrat el IV Fòrum d’Autoritats Locals per a la 
Inclusió Social, els proppassats 7 i 8 de maig a la ciutat de Barcelona, on es 
vas acordar constituir formalment la Xarxa d’Autoritats Locals per a la 
Inclusió Social com a espai de treball. 
 
  Atès que, en els mateixos dies i durant la celebració d’aquesta 
trobada, s’ha aprovat l’Agenda 21 de la Cultura com a document orientador de 
polítiques públiques de cultura com a contribució al desenvolupament 
cultural de la humanitat. 
 
  Atès que electes d’aquest Consistori han pres part en la trobada 
en qualitat de participants i de ponents.  
 
  Atès que moltes de les accions proposades constitueixen eixos 
claus de l’acció del govern municipal de la nostra ciutat. 
  
  Per això, demanem a tots els grups polítics que componen el Ple 
que adoptin els següents 
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ACORDS 

 
  Primer.- Fer les gestions necessàries l’Ajuntament de Cornellà de 
Llobregat es comprometi, mitjançant l’adhesió a la Xarxa d’Autoritats Locals 
per a la Inclusió Social, a contribuir a la materialització d’aquests principis. 
 
  Segon.- Impulsar la creació de l’Agenda 21 de la Cultura per a la 
ciutat de Cornellà.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part  el senyor Miguel López Sánchez, com a Portaveu del Grup 
Municipal d’ICV-EA-EPM, es fa una explicació de la Moció, manifestant que, la 
vam presentar però hem estat reflexionant i pensem que és més interessant 
poder portar-la a la Comissió Informativa que pertoqui per obrir una reflexió, 
una discussió, i a ser possible, que sigui la Comissió Informativa la que porti 
la conclusió al Ple de l’Ajuntament, i per això la retirem. 
 
 
 

  

 4.- Informació de l’Alcaldia sobre estadística de violència de 
gènere. 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que, com cada mes, donem al Ple informació sobre les 
dones mortes víctimes de violència de gènere, i cal dir que des de l'últim Ple 
del mes d’abril, han estat 12 les dones mortes víctimes de la violència de 
gènere, i, a més a més, 7 víctimes han estat menors de 10 anys, entre elles un 
nadó de 8 mesos, per tant, des del mes de gener fins el mes de maig són 49 les 
víctimes per aquest tipus de violència.  
 
 
 
 
 5.- Precs i preguntes. 
 
 En primer lloc pren la paraula el senyor Joan Tardà i Coma, com a 
Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que -si no vaig 
equivocat- vam presentar una pregunta per escrit. 
 
 Manifesta el senyor Tardà que el gual que serveix per passar per 
sota del Cinturó, que va a parar a la línia del ferrocarril de mercaderies, quan 
plou, queda envasat i, a més a més, l’aigua s’hi està molts dies.  
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 Aleshores, hi ha ciutadans que van a córrer, a passejar, gent gran 
que no poden transitar, i, a més a més, diguem que l’aigua s’hi està -suposo 
que ja ho sabeu- i potser valdria la pena fer-hi alguna cosa quan plou, perquè, 
primer, és possible que si les causes són difícils de resoldre, al menys, intentar 
treure l’aigua ben aviat perquè l’última vegada s’hi va estar  potser quinze 
dies, per això, preguntem si penseu arreglar-ho o si es pot fer alguna cosa. 
 
 Després, tenim una altra pregunta, que és com està el tema de la 
cessió de terrenys a l’Església Catòlica perquè puguin aixecar un temple?.  
 
 Nosaltres periòdicament anem traient el tema i si no vaig errat, crec 
que ja “hem fet bingo”, és a dir, crec que ja ha caducat. De manera que 
m’agradaria saber com està el tema perquè, al seu moment, a nosaltres val a 
dir, que ens va indignar que haguéssim de donar, no pas cedir, un terreny, 
perquè cedir encara, perquè potser d’aquí a cinquanta anys, ja no existeixen, 
però això de “donar” un terreny a l’Església Catòlica perquè facin un temple, 
doncs hem de reconèixer que ens va saber molt de greu, però si no vaig errat, 
hi havia un període, un termini de temps (cinc anys), i crec que hi deu estar a 
punt. 
 
 Desitjo saber si el Bisbat –que per cert, l’any passat van tenir 
beneficis- hi ha presentat algun projecte, si pensa fer-ho, perquè sinó, crec 
que això es va acabant i el terreny ha de tornar al municipi. De manera que si 
en cinc anys les ànimes i la devoció no dóna per aixecar el temple, doncs el 
terreny és per a la ciutat, per tant, desitjo saber, si és possible, com està i si 
heu tingut alguna conversa amb el Bisbat. 
 
 Després tenim dos precs. El primer, a veure si és possible que 
l’Alcaldia ens convoqui per tractar del ROM. 
 
 L’altre prec és el tema de la immigració. ¿Per què abans hem dit que 
no votaríem res a favor del PP que portés el tema de les polítiques 
d’estrangeria?, doncs  perquè nosaltres volem fer-ho amb clau progressista. 
 
 Aleshores, justament perquè creiem que Cornellà es mereix un Pla 
d’Acollida, considerem que més enllà que cada Grup municipal aporti la seva 
solució, seria bo -que tal com el senyor Balmón  ja ens ho ha dit quan encara 
no era Alcalde- que això seria un tema que ho faríem entre tots.  
 
 De manera que també seria interessant que l’oposició no ens 
tinguéssiu al marge en això, perquè el que no volem fer nosaltres és venir aquí 
amb la nostra solució, nosaltres també parlem d’acord municipal per a la 
immigració, de pacte municipal per a la immigració, de carta d’acollida, i el 
que és evident és que un govern progressista com és el govern de la 
Generalitat de Catalunya, necessàriament invertirà en temes d’immigració, 
s’emportarà les primeres inversions l’Ajuntament que sigui més dinàmic, més 
atrevit i més treballador, i aleshores crec que hem d’aconseguir que nosaltres 
puguem articular-nos entre els ajuntaments que siguin els primers de tirar 



71 

endavant aquestes experiències, i tenim molt d’interès en participar-hi encara 
que estiguem en l’oposició. 
 
 De manera que ho agrairíem perquè sabem que el nou Govern 
Municipal això ho té com a mesura prioritària, i fins i tot sé que el senyor 
Jordi Izquierdo, que és un funcionari de pro d’aquest Ajuntament hi està 
treballant, doncs si està treballant i heu col·locat una persona de tanta vàlua 
al davant d’això, és perquè teniu una idea, i per això crec que l’hauríeu de 
socialitzar amb nosaltres, per tant,  demanem que se’ns tingui present perquè 
sinó caurem en l’error de venir aquí -tal com ha fet un altre grup- amb la seva 
solució que és el que no ha de ser. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del 
PSC(PSC-PSOE)-PM, senyor Antonio Martínez Flor, per manifestar pel que fa a 
la primera pregunta efectuada pel senyor Tardà, que el problema que tenim al 
pont és que allò és una zona d’obres, allà estan fent el desdoblament del 
cinturó i estan fent les obres de l’AVE, per tant, el que aquestes empreses ens 
han demanat moltes vegades és tancar-lo perquè és una zona d’obres, i, per 
tant, el pas que hi ha des d’allí fins arribar al riu és perillós inclús perquè està 
el tema d’obres. 
 
 Ara el tancaran uns dies perquè la passarel·la aquella la 
desmuntaran i la traslladaran més cap a Sant Boi, i el problema que tenen és 
que com que és una zona d’obres passen normalment uns quants camions 
carregats de sorra, al desguàs va caient la sorra i quan plou s’hi posa, per 
tant, han de treure l’aigua amb una bomba i netejar allò. 
 
 Amb el que hem quedat és que el que faríem és intentar mantenir-lo 
més o menys net, i l’Ajuntament hem quedat amb la gent del Ministeri que 
porta l’obra que quan passin coses d’aquestes sigui l’Ajuntament qui enviï la 
bomba i que després ells pagaran les bombes, amb la qual cosa no podrem 
evitar el problema, però sí que podrem al dia següent d’allò estar ple d’aigua, 
tenir-ho una altra vegada net fins que acabin amb tot el desmuntatge de sorra 
que estan fent i ho puguin asfaltar, perquè allò, en principi, va amb una solera 
i no va amb sorra. 
 
 Tot seguit pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar pel que fa a la segona pregunta efectuada pel senyor 
Tardà, que evidentment ara no pot contestar però donarà una resposta per 
escrit. 
 
 Respecte als precs, continua manifestant el senyor Balmón, prenem 
nota. En el tema del ROM hi ha decisions que s’han de prendre fruit de les 
modificacions legislatives que han hagut, i, per tant, ho farem. Això és una 
qüestió que la tenim molt clara, i pel que fa al tema de la immigració ja ho he 
dit abans en les circumstàncies que estem i, evidentment, contarem amb tots. 
 
 A continuació intervé la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com 
a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que porta vàries coses i, 
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per tant prego una mica de paciència, i no ho llegiré tot atès que ho he passat 
pel registre aquesta tarda. És un prec o una reclamació de veïns que trasllado 
aquí.  
 
 Intervé en aquest moment el senyor Alcalde, Antonio Balmón, per 
preguntar a la senyora Espinosa, si fa preguntes o fa un prec, contestant la 
senyora Espinosa, que fa un prec i després tinc preguntes a més a més. 
 
 Dos preguntes li assenyala el senyor Alcalde, contestant la senyora 
Espinosa que dos o tres, però són petites. Intervé el senyor Alcalde, Antonio 
Balmón Arévalo, per dir-li que són dos. 
 
 Continua amb l’ús de la paraula la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que 
veïns del carrer Segarra ens han transmès el seu descontent per la poca 
atenció que des de l’Ajuntament diuen que se’ls presta a les seves velles i 
contínues queixes sobre el calamitós estat en què es troba aquella plaça, i jo 
puc assegurar-los aquí -i els hi he fet una exposició del que he vist-, ja que hi 
he estat i he comprovat que la veritat és que tenen raó, ja que jo he comprovat 
“in situ” el que reivindiquen. 
 
 Hi ha un carrer Segarra per la part del davant dels blocs i hi ha un 
altre carrer Segarra per la part del darrere que semblen el blanc i el negre. He 
fet una descripció del que he vist i del que m’han ensenyat les persones que 
allí han baixat. Hi havia quedat amb dos o tres i al final eren un nombrós grup 
o sigui que el malestar és de molta gent, parlen de la brutícia, del terra, que hi 
ha un clot que és preocupant, i que s’hauria d’arreglar immediatament perquè 
hi ha un forat i algú pot ficar un peu. 
 
 Allò es converteix en una bassa quan plou, sembla ser, encara que 
jo això no ho he pogut comprovar, però els fanals tenen registre a un pam i 
sembla ser que arriba l’aigua a aqueixa alçada, o sigui que en aquell lloc pot  
haver un accident. Hi ha uns bancs que jo em permeto fer una broma sobre 
ells, que són de la dècada dels seixanta, iguals que Los Bravos i bé, en 
conjunt, la plaça necessita una remodelació i no tirar terra o el que sigui allò, 
perquè això és agreujar el problema perquè ja sobrepassa el terra els marges 
de les voreres i surt pel damunt, per la qual cosa la pols els hi arriba a la 
porteria, entre les obres que he vist allí, que hi ha unes bastides, en fi, allò 
està fet un desastre. 
 
 Aleshores, crec que és Cornellà, igual que qualsevol altre part de la 
ciutat, i tenen els mateixos drets que tenim tots a tenir allò arreglat, per això 
jo ho trasllado aquí i espero que es tingui en compte i que se’ls visiti i allò 
s’arregli. 
 
 Després tinc una pregunta molt curiosa que m’han fet varis veïns 
del carrer Dolors Almeda, i jo no he sabut contestar-la. Sembla ser que tècnics 
de l’Ajuntament estan fent fotos o mesurament dels carrers, i estan 
francament alarmats perquè no saben si és per a la contribució o no sé què, i 
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jo no he pogut ni tranquil·litzar-los ni dir-los res perquè no sabia per què 
s’estan fent les fotos. Per tant, si se sap,  prego que m’ho diguin per a poder 
traslladar-ho, ja que són els meus veïns i venen tots els dies a preguntar-ho. 
 
 També m’agradaria saber si se’m pot facilitar, i si no és ara que 
sigui per escrit, com funciona la Casa d’acollida de dones de Sant Feliu de 
Llobregat, si és que funciona, i si funciona, com i quina incidència té en la 
ciutat amb nosaltres. Jo pensava que no funcionava i ja he tingut unes  
queixes, per això voldria comprovar-ho. 
 
 També m’agradaria que em passessin –no fa falta un informe- uns 
quants números de quantes tele alarmes tenim, quantes són de l’Ajuntament i 
quantes són de la Diputació de Barcelona o ens han facilitat la Diputació, 
perquè suposo que les tenim en algun informe que heu fet. 
 
 Acte seguit pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per recordar a la senyora Espinosa que només són dues les preguntes 
que pot fer. 
 
 Continua amb l’ús de la paraula la senyora Espinosa, per 
manifestar que això són reclamacions, i no sap com nomenar a això, perquè és 
que allò que demana en els plens després no m’ho faciliten, i hi ha vegades 
que se m’oblida i encara tinc dues o tres actes de plens sense revisar i que ho 
penso fer i ho penso recordar. 
 
 El mur del col·legi Dolors Almeda, es va revisar?, i si es va detectar 
alguna cosa o no, i que se’ns informés sobre el resultat de la inspecció que es 
va fer al sostre. 
 
 Ja no faré més preguntes i les traslladaré a les Comissions 
Informatives, perquè encara tinc algunes per fer. 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que les preguntes seran contestades verbalment o per 
escrit, perquè crec que algunes es poden contestar i el prec és el prec. 
 
 
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les vint-i-una hores i deu minuts, de la 
qual s’estén la present acta, que és signada per l'Alcalde-President, juntament 
amb mi, la Secretària General, que ho certifico. 


